
JUDETUL BACAU 
CONSILIUL LOCAL AL ORASULUI COMANESTI 

Proces-verbal 
Incheiat astäzi 27.03.2025 la edinta ordinarã 

a Consiliului Local al orau1ui Cornäneti 

Convocarea consilierilor s-a facut prin Dispoziia nr. 391 din 21.03.2025, 
facându-li-se cunoscutä ordinea de zi prin adresa nr. 30437 din 21.03.2025. 
Dna Secretar General Daniela ChirilA: Se face prezena. Sunt prezeni 19 consilieri 
prezeni. Fund IntrunitA majoritatea, lucrärile sedintei pot Incepe. 
Va rog ca la Inceputul fiecärei sedinte de Consiliul Local sà vä aratati intentia de 
neparticipare la vot atunci când existä un eventual conflict de interese sau o stare de 
incompatibilitate si sà mentionati  atunci când este cazul, punctele la care nu participai. 
Se invitA dl.Prirnar—ec Viorel Miron—sà ia cuvântul. 
Dl. Prirnar: Bunà ziva, và spun si eu si bine ati  venit la sedinta de astäzi. Avem 
o sedintA rnai bogata. Avem 24 de proiecte pe ordinea de zi. Sä vã dau citire la 
proiectele de astäzi. 
1 .Proiect de hotärâre privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli pe 
anul 2025. 
2.Proiectul de hotärâre privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli la 
Spitalul Oràenesc Joan Lascär Cornaneti pentru anul 2025 §i estimArile pe anii 
2026-2028. 
3. Proiect de hotàrâre privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli la SC 
APA SERV TROTU5 SRL pentru anul 2025. 
4. Proiect de hotàrâre privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli pentru 
anul 2025, la serviciul local ECO Valea Muntelui Comaneti si estimàrile pe 
anii 2026-2028. 
5. Project de hotärâre privind aprobarea listei obiectivelor de investitii pentru 

anul 2025. 
6. Project de hotärâre privind aprobarea listei de investitii pentru anul 2025 a 
SC APA SERV TROTU$ SRL. 
7. Project de hotärâre privind aprobarea listei obiectivelor de investitii a 
Spitalului Oráenesc loan Lascär Comaneti pentru anul 2025. 
8. Proiect de hotärãre privind decontarea cheltuielor de transport pentru cadrele 
didactice din cadrul scolilor de pe raza oraului Comaneti. 
9. Project de hotArâre privind contracte de concesiuni si Inchirieri terenuri. 
10. Proiect de hotàrâre privind acordarea dreptului de uz si servitute pentru o 
suprafaA de teren din dorneniul public cätre SC Delgaz Grid SA pentru lucrarea 
Modernizarea LES20 KV Cornäneti - Carbonifera 2 ieire statie,  judeul 
Bacau. 
11. Proiect de hotärâre privind aprobarea Programului de ac;iune comunitarä 



pentru prevenirea si combaterea riscului de säräcie si exciusiune socialá pentru 
anul 2025. 
1 2.Proiect de hotärâre privind aprobarea cheltuielor de intretinere si functionare 
a Centrului de Agrement Trotus lonut Iftirnoaie pentru anul 2025. 
13. Project de hotärâre privind aprobarea cheltuielor de intretinere si functionare 
a Centrului de Resurse si Instruire Profesionalä Centrul 5 pentru anul 2025. 
14. Project de hotärâre privind aprobarea cheltuielor de intretinere si functionare 
pentru Centrul de Informare Turjsticä Comäneti pentru anul 2025. 
15 .Proiect de hotärâre privind aprobarea cheltuielor de intretinere sj functionare 
a Centrului de Tineret Comànestj anul 2025. 
16. Project de hotàrâre privind aprobarea cheltuielor de intretinere si functionare 
pentru Baja Carpai anul 2025. 
17. Project de hotärâre privind aprobarea Planului anual si de perspectivä pentru 
asigurarea resurselor umane materiale si financiare necesare gestionärii 
situatiilor de urgenä a oraului Comäneti In anul 2025. 
1 8.Proiect de hothrâre privind corelarea unor impozite si taxe locale pentru anul 
2025 cu venitul minim garantat stabilit in conformitate cu prevederile legale. 
19. Project de hotärâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici si a 
devizului general pentru obiectivul de investitii Dezvoltarea retelei inteligente 
de distributje a gazelor naturale la nivelul orasuluj Comäneti, judeul Bacäu, 
aprobat pentru finantare prin programul national de jnvestjtjj Anghel Saligni, 
precum si a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finantate de la bugetul 
local pentru realizarea object ivului. 
20.Proiect de hotàrâre privind accesarea Planului National de Redresare si 
Rezilientà, Componenta 15: Educatie, Program National  pentru Reducerea 
Abandonului Scolar. (PNRAS) 
21. Project de hotärâre privind accesarea Programului Regional Nord-Est 
2021-2027, Infrastructuri Verzi, Apel PR/NE/2024/3 RSO 2.7/1, Spaii Verzi 
Orae. 
22. Project de hotãrâre privind respingerea plângerii prealabile inregistratä la 
Institutia Prefectului judeu1 Bacäu cu numãrul 2534 din 05.03 .2025. 
23. Diverse 
24. Alte probleme. 0 sä supunä dl. Preedinte la vot completarea ordinii de zi 
cu: 
- Aprobarea procesului verbal a sedintei din data de 21.03.2025. 
- Project de hotärâre privind modificarea si completarea HCL nurnärul 10 din 
21.03.2025 privind aprobarea Strategiei de dezvoltare localä a orau1ui 
Comäneti, judeul Bacäu pe anii 2021-2027. 
- Project de hotãrâre privind aprobarea proiectului si a cheltuielilor legate de 
proiectul Reconstruirea clãdirii aferentä 5colii prirnare nurnärul 5 BIS 
C ornãneti. 
Dl. Preedinte de sedintd Darje Irinel: Bunà ziva và spun si eu! Supun la vot 
completarea ordinei de zi Cu: 
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1.Aprobare proces verbal din sedinta din data de 21.03.2025; 
2.Proiect de hotärâre privind modificarea si completarea HCL 10 din 
21.03.2025 privind aprobarea Strategiei de dezvoltare localä a oraului 
Comãneti,judetu1 Bacàu pe anii 2021-2027. 
3.Proiect de hotàrâre privind aprobarea proiectuiui si a cheituierilor legate de 
proiectul ,,Reconstruirea clàdirei aferenth scolii primare nr. 5 BIS Cornäneti. 
Se aprobà In unanimitate! Multumesc! 
Dl. Consilier Sopartoc  Teofli: Având in vedere cd sunt foarte multe proiecte pe 
ordinea de zi, propun ca timpul alocat fiecärui consilier care ia cuvântul sA fie 
de 2 minute. 
Di. Preedinte de sedintd Dane Irinel: Supunem la vot - cine este de acord ca 
timpul alocat sã fie de 2 minute? Se voteazä astfel: Voturi pentru - 11, 
Impotrivä - 8( Ciubotaru Neculai, Constantin Stefan, Olteanu Dorel, Enache 
Codrut Nicoiae, Negrea Anca Elena, Ardeleanu Tomita, Sarca Valentin, The 
Lucica), Abtineri? - 0 
Supunem la vot ordinea de zi: Se aprobä In unanimitate. 
Di. Consilier Banu Räzvan: Die preedinte as dori sà anunt cä la puncteie 3 si 6 
de pe ordinea de zi nu particip ha vot. 
Di. Preedinte de sedintd Dane Trinel: Prirnui proiect pe ordinea de zi: 
1. Project de hotärâre privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli pe 
anul 2025 si estimäri pe ntru anii 2026-2028. Dra Gherber ne-a prezentat 
proiectul de hotärâre, dacã mai sunt discutii? 
Dl. Consilier Olteanu Dorel: La pagina 5, suma alocatä pentru protecie contra 
incediilor scade, cu toate cà am semnalat lipsa hidrantilor si necesitatea de a 
completa In cartiere, aceastà sumà a scäzut. E normal lucru acesta? 
Dl. Primar: Ce a scàzut, mai precis?Ce sumã a scàzut? 
Dl. Consilier Olteanu Dorel: De ha 95.000 in 2024, acum este 68.000 lei In 
2025, deci scäderea e destuh de mare. 
Dl. Primar: Suma respectivã nu este pentru hidrantj, este o sumà alocatà 
retelelor de apà, sumä in care se regäsesc si hidrantii. 
Dna director economic Gherber Danieia: Suma pe care o spune di. Consilier nu 
este la capitolui apärare civilä ci la retele  de apà, acolo avem prinse sume, 
Dl. Consilier Olteanu Dorel: Da, am spus cä o sã .... cum spuneti  d-voastrã, de 
la retehe  de apä, dar eu am spus ahtceva, fficeam un fel de paralelà. 
Dra Director economic: Sunt bani pentru hidranti la capitolul 70. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Muitumesc! Vreau sã spun cä proiectul de 
venituri si cheituieli pe anul 2025 este unui dintre cele mai importante proiecte 
pe care trebuie sä se pronunte autoritatea deliberativA. Eu vã zic cä e o mare 
ruine ceea ce a;i stabilit dumnevoastrA - 2 minute de fiecare. E o mare ruine. 
E o mare ruine pentru Ca aici sunt foarte n-mite probleme de dezbätut. Sigur ca 
trebuje sä le aprobam. Trebuie sä ne referim si la aia si la aia. Ori in douä 
minute, numai dacà vreti  sã treceti proiectul, cum ati  trecut si strategia care ne-
ati adus-o astäzi. 
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Eu, referindu-rnä strict la proiect, sigur Ca sunt bucuros- ca am subliniat cu 
verde. Eu ma bucur când väd cä ne mai ocupäm si de culturä, am crescut la 
bibliotecä, la car. Ajungem la 5% pentru bugetul de la bibliotecä. Ma bucur cà 
am fost la 2,82% la cArti, acum am crescut la 5%. Restul ii asumà cei care 1-au 
intocrnit ,acest proiect. Mai era de discutat. As fi vrut sA subliniez aici, la 
culturA, In special. La culturä, la muzeu, la aa. Dar Imi mai pästrez un minut la 
un alt.... 
Dl. Presedinte de sedintd Dane Irinel: Da. Multurnesc! 
Dl. Consilier Sopartoc Teofil: 2 minute la fiecare proiect. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Deci asta ati  inventat-o la notariat. E ruinos, 
modul ästa, e ruinos! E foarte ruinos, vä spun eu. 
Nu existä asa ceva niciodatà. 
Dl. Consilier Laic Robert: ExistA la Consiliul Judetean. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Da? Pe scdri la Consiliul Judetean. 
Dl. Preedinte de sedintd Dane Irinel: Supunern la vot proiectul de hotárâre 
privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2025 si estimäri 
pentru anii 2026 -2028. 
Se aprobA In unanimitate. Multumesc. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: V-am rugat dna secretar General sä prezentati 
i rezultatul votului conform Codului Administrativ! Aa scrie aici, dvs 

numarati si spunei: s-a votat si s-a trecut cu atât, aa scrie aici... 
Dna secretar general Daniela Chirilà: S-a votat cu majoritate, 19 voturi pentru. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Dar dumnevoastrã trebuie sà spuneti! 
Dna secretar general Daniela Chirila: Da, dar pentru cà dl. Preedinte a preluat 
lucrAri le... 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Da, dar dvoasträ trebuie sä spunei! Vreti  sä vA 
citesc din cod? Deci dvs. numarati si aducei la cunotinta, 
Dl. Preedinte de sedintd Dane Irinel: Proiectul de hotärâre privind aprobarea 
bugetului de venituri si cheltuieli la Spitalul Oraenesc ,,Ioan Lascar" 
Cornaneti pentru anul 2025 si estimärile pe anii 2026-2028. Dna Mihaie ne-a 
prezentat proiectul in cadrul comisiilon, daca mai sunt alte discutii. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Ali dat drumul la cronometru? 
Dl. Preedinte de sedintd Dane Irinel: Da, da, stati linistit! 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Sigur ca o unitate cum este Spitalul are nevoie 
de un proiect de venituri, de buget de venituri si cheltuieli. Eu, sA flu scurt, aa 
cum doriti durnneavoastrà, sa spun cä acest proiect, de fapt, ca toate celelalte, 
sunt strábAtute de un fir rou de lipsa auditului si a CFI-ului. (nu existà). Eu am 
cerut nite date de la primärie, de la doamna secretar general, conform legii, 
Ordinul Ministrului Sanatatii care reglementeaz aceasta activitate. Pnintne 
altele, de cc am cerut rapontul de audit intern pentru anul 2024, care era 
obligatoriu, Avizul Consiliului de Administratie care lipsea, am primit... Nu 
existä raport de audit intern, In schimb am primit o decizie pnin cane o persoanä 
a fost numita, cu vizã de control financiar preventiv . Aa, si am mai gasit peste 
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asta, am avizul Consiliului de Administratie, am identificat si fia postului, flu 

de la dumneavoastrà, dar am identificat-o eu, in care scrie cã trebuie raport 
anual al activitàtii de audit public intern, care se supune analizei si aprobãrii 
managerului, care nu mi-a fost trimis. Mai existä o chestie aici, spune cä flu este 
auditor, doamna, o doamnä, flu-i dau numele, este numitä, imi trimite decizia 
prin care e numitä, si aici spune cä a mntocmit proiectul. Continui. 
In conditiile unui management provizoriu la spital, de 3-4 ani de când o fi, dei 
lot legea spitalelor spune cä managerul poate fi doar sase luni numit, timp In 
care postul se scoate la concurs si a faptului cà aceste cheltuieli - trebuie sá ne 
asiguräm cä vor fi sustenabile, deci foarte bine cä se fac investitii, dar trebuie sä 
fie sustenabile, deci ffirä acel fir rou prin care cineva sä ateste cà aceste situatii 
financiare sunt corecte, eu voi vota In consecinta. 
DI. preedinte de sedintd Dane Irinel: Da. Supunem la vot proiectul de hotãrâre? 
Dl. Consilier Sarca Valentin: 0 rog pe dna Mihdies sa ne comunice dacà In 
bugetul pentru spital a fost cuprinsA si suma pe care spitalul o are de platà, 
respectiv, 80.000 lei in urma sentintei pe care o are cu doctorul Bud, Teodor 
Bud, Dupä cum probabil stiti multi dintre dumneavoastrã, spitalul a pierdut 
procesul si in aceste condiçii spitalul e bun pe platä, ceea ce certificä, pe de altä 
parte, cà cele citite de mine si enuntate  aici intr-o sedintä anterioarà, 
Insemnate in comunicatul pe care 1-am avut sunt adevärate. Sunt afirmatii 
adevärate si am ilustrat in acest fel abuzurile care se intâmplä in cadrul 
spitalului. 6ri vreau sã stiu, din partea dnei Mihäie, unde sunt prinse aceste 
cheltuieli de 80.000 de lei, sumä pe care, sau 800.000 lei vechi pentru cei care 
flu s-au obinuit cu banii noi, 800.000 de lei vechi, care trebuie platiti pânã la 
urmà din banii comneteni1or pentru doctorul Bud dat afarä in mod abuziv. 
Dna MihAie? 
Dna Mihäie: Da, au fost inc1ui aici, la alte cheltuieli. Si banii au fost achitati 
in termenul legal. Deci au fost achitati imediat. Când a venit sentinta  civilä, au 
fost achitati. 
Dl. Consilier Sarca Valentin: Bun, in opinia mea consider cà acesta nu este un 
caz unic si cred ar trebui sà reflectAm cu totii  vis a vis de aceastä situatie. 
Programul abuzurilor in serviciu la Spitalul Comäneti nu este de ieri de azi, 
numai cä , doctorul Bud, a avut curajul sá meargä in instanta  cu speta  dânsului 
i trebuie, din punctul meu de vedere, demisà aceastä conducere, ca sa nu spun 

mai mult, si sa fie organizat un concurs oficial sub grija sau in atentia 
Ministrului Sanatatii , astfel Incât sä nu se mai repete asemenea situatii si gradul 
de competenta managerialà sa creascä in Spitalul Comãneti. Multumesc! 
Dl. Primar: Dcci as vrea sä vä spun si eu despre ce este vorba la aceastä speta  cu 
medicul care a dat in judecatä spitalul si a câtigat procesul. Este vorba de un 
medic care, pe Iângà astea 80.000 de lei, la care faceti  referire, avea sä mai facä 
In continuare pagube spitalului dacä rämânea acolo. Pentru cã dacä ne ducem pe 
serviciile prestate Inainte, pânä la acea vreme, o sà vedeti cä nu aducea niciun 
venit spitalului, domnul dr. Bud. A fost tinut aa, ca sa aibä el servicii. In 



momentul In care i s-a pus fia postului In fata,  sã semneze, ca sa efectueze 
gärzi, deci la once spital din România se efectueazà si serviciul acesta de 
gärzi..... 
Un spital farà ca sä aibä medic de garda, flu existä, ori dânsul a refuzat. Si ãsta 
a fost motivul pentru care a fost a fost pus, disponibilizat, ca sA spunem aa. 
Dl. Consilier Sarca Valentin : Contraziceti o decizie a instantei, ca sä Ir4eleg? 
Dl consilier Constantin Stefan: S-au dat ilegal aceti bani, s-a câtigat In 
instanta.... 
Dl. Primar: Da, decizia instantei... 
Dl. preedinte de sedintd Dane Irinel: Supunem la vot proiectul de hotàrâre. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Deci, sa stiti cä ati  incãlcat die preedinte de 
edintä, articolul 138 din Codul Administrativ, care spune aa: ,,Preedintele 

de edintä are dreptul sa limiteze durata oreior de cuvânt, in functie  de obiectul 
dezbaterii. In acest scop ci poate propune consiliului local spre aprobare timpul 
alocat fiecärui vorbitor, precum §i timpul total de dezbatere a proiectului. 
Deci, ar fi trebuit sä spunem, la proiectul ästa sa discutäm 15 minute. Deci, 
propunerea dumneavoasträ, care a dat girul de legalitate de la secretarul general 
al oraului, este ilegala. 
Dl. Consilier Sichin Giany: Noroc cA aveti  in  fata  nite hârtii, cä altfel... 
Dl. Consilier Enache Codrut: Timpul ästa de 2 minute e valabil si pentru 
domnul Primar? 
Dl. preedinte de sedintd Dane Irinel: Supunem la vot proiectul de hotärâre. Se 
voteazà astfel: Voturi pentru - 11, impotrivä - 8 (Ciubotaru Neculai, 
Constantin Stefan, Olteanu Dorel, Enache Codrut Nicolae, Negrea Anca Elena, 
Ardeleanu Tomita, Sarca Valentin, Ilie Lucica), Abtineri - 0 
Dl. preedinte de sedintd Dane mine!: Proiectul riumärul 3 pe ordinea de zi: 
Project de hotärâre privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli la SC 
APA SERV TROTUS SRL pentru anul 2025. 
Proiectul a fost prezentat in cadrul Comisiilor de Specialitate. Dacä mai sunt 
alui de discutii? 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Sigur, tot legat de timp ar trebui sá facem o 
chestie si sä spunem cä pentru fiecare proiect - cat sà vorbim pentru cä poate 
colegiii mei vor sä-mi dea minute. Da? Deci ca sä fim... 
Dl. preedinte de sedintd Dane Irinel: Fiecare persoanä - doar 2 minute. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Nici flu-i preväzut ca dvoasträ sä ma 
Intrerupeti. 
Dl. Consilier Laic Robert: Si dumneavoasträ m-ati  intrerupt si eu am dreptul sä 
va intrenup pe dumneavoastrã. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: dvs nu aveti  acest drept, sunteti profesor de 
matematicà 
Dl. Consilier Laic Robert: Am dreptul sä vä intrerup, poate nu inelegei, poate 
nu ineIegei, domnul Ciubotaru. Suntem consilieri in cadrul Consiliului Local si 
toti avem aceleai drepturi, nu cä am eu dreptul. 
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Dna consilier Ilie Lucica: Domnul Laic, dacä flu suntem respectai, flu avem 
aceleai drepturi? 
Dl. Consilier Laic Robert: Avem. V-ati  exprimat in cadrul... V-ati  exprimat? 
Domnul consilier rn-a Intrerupt si pe mine si aitceva..... 
Faceti confuzie dna consilier, 
Dna consilier Lucica ilie: Nu fac confuzie. 
Dl. preedinte de sedintd Dane Irinel: Domnul Ciubotaru. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Vreau sá vä spun cä am cerut câteva date cu 
privire la acest proiect de hotärâre de la APA SERV. Acum vreo douä sedinte, 
eu am fost cel care am sustinut  cum sA se pläteascä un cenzor la APA SERV, 
care sunt atributiile cenzorului, ba chiar mànirea sumei, gândindu-mä cä având 
in vedere cä aceastä societate e In faliment si strategia aia vestitä spune cà 45% 
din apà se pierde si aa mai departe, ar fi trebuit sä-i exprime dupä lege un 
punct de vedere, ori vrea doar In mai, am mnteles.  Ràspunsul este aa: Cu privire 
la adresa numärul va facem cunoscut faptul cä situatiile financiare au termen de 
Intocmire si depunere 31.05. Eu n-am cerut situatiile financiare 
din acest punct de vedere, dar cenzorul poate sã se expnimei cu pnivire la 
investitii si la rentabilizarea activitätii acestei societäti  care se aflä In subordinea 
consiliului local. Dar in spiritul activitätilor care se desfàoarä en gros, In 
pnimärie, fa-rd audit, frä cenzor am primit acest räspuns in batjocurä. 
Dl. preedinte deedinta Dane Irinel: Da, supunem la vott proiectul de hotärâre. 
Se voteazä astfel: Voturi pentru - 10, Impotrivä - 8 (Ciobanu Neculai, 
Constantin Stefan, Olteanu Dorel, Enache Codrut Nicolae, Negrea Anca Elena, 
Ardeleanu Tomita, Sarca Valentin, The Lucica), abtineri - 0 , Dl consilier Banu 
Ràzvan nu participä ha vot. 
Dl. preedinte de sedintd Dane Irinel: Proiectul numärul 4, pe ordinea de zi. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: La spital nu ati  spus. La spital nu ati  spus câte 
voturi. Ma scuzati!  La spital câte voturi au fost? 
Dna secretar general Daniela Chirilà: Imediat! 11 pentru cu 8 Impotrivä. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Si donmul Laic a votat In calitate de preedinte 
al consiliului de administratie? 
Dna secretar general Daniela Chinilà: Nu ma Intrebati  pe mine. 
Dl. preedinte de sedintd Dane Irinel: Dl Ciubotaru, VA rog! 
Proiectul numArul 4 Pe ondinea de zi. Domnul Ciubotaru! 
Dl. Consilier Laic Robert: Am votat In calitate de consilier local. 
Dl. preedinte de sedintd Dane Irinel: Domnul Ciubotaru!Trecem ha proiectul 
numArul 4. Project de hotArâne pnivind aprobanea bugetului de veniturj si 
cheltuieli pentru anul 2025, la Serviciul Local Eco Valea Muntelui Cornaneti si 
estimAnile pe anui 2026-2028. Proiectul a fost prezentat In cadnul comisiilor de 
speciahitate, dacä flu mai sunt alte discutii, dacä nu, supunem la vot. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Sigur CA sunt. Acest proiect de hotärâne, ha fel 
am cerut precizAni si mi s-a rAspuns aa: In unma solicitänii dumneavoastrA 
numArul ., referitoare la.. . Serviciul Local Eco Valea Muntelui 	nu are 
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compartiment de audit. Situatiile economicofinanciare sunt Intocmite si sunt 
Incärcate pe platformA ....... Evaluarea si Inregistrarea sa fcut conform legii 
contabilitätii, bugetul de venituri 
Dl. preedinte de sedinP Dane Irinel: Da, vä ascult! 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Am crezut cã vreti  sa imi punei o Intrebare si 
sä vä räspund. Deci, fljcj cu privire la realitatea situatiilor financiare, la bugetul 
de venituni si cheltuieli la Eco Valea Muntelui, nimeni nu a vrut sä räspundä. 
Acesta este un serviciu In subordinea primäriei, din cc stiu eu. Normele generale 
privind legea, auditul si normele generale spun CA este audit obligatoriu. Dacä 
nu este audit, acesta se face prin cooperare. Asta este termenul din norme. 
Modalitatea asta pnin care se procedeazA este ilegalA. Dei, vA spun eu, ca si un 
pic cunoscAtor, dacA vreti  dumneavoastrA sA ma credeti, asta ar fi o protecie 
pentru cei care lucreazA acolo. Auditul nu-i duman cu identitatea respectivA. 
Dl. preedinte de sedintA Dane Irinel: Mai sunt alte discutii la acest proiect de 
hotArâre? Supunem proiectul de hotArâre la vot. Se voteazA astfel: Voturi pentru 
- 11, ImpotrivA - 8 Ciubotaru Neculai, Constantin Stefan, Olteanu Dorel, 
Enache Codrut Nicolae, Negrea Anca Elena, Ardeleanu Tomita,  Sarca Valentin, 
The Lucica), Abtineri - 0. 
Dl. Primar: Domnule preedinte, as vrea sA... In cazul in care an fi existat aceast 
dubiu de incompatibilitate la punctul 2 pe ordinea de zi... 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: A trecut, gata.A trecut dl.Primar! 
Dl. Primar: VA rog sA reveniti la. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Nu, nu se poate! Este ilegal. Este ilegal. Este 
ilegal sA supuneti aceleai chestii In aceeai sedintd. Ne mai Intâlnim o datA 
maine, dacA vreti.  Este ilegal. 
Enache Codnut Nicolae: Este exclus in aceeai sedintd sA mai votAm 
Dl. Primar:Supunem din nou. 
Dl. preedinte deedintA Dane Irinel: Supunem din nou. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Este ilegal sA supuneti acelai proiect in aceai 
edintA!. 

Dl. Primar: Dna secnetan! 
Dna secretan general Daniela ChinilA: Nu poate fi supus la vot acelai proiect 
de douA ori in aceeai edinta! Legea spune, Codul administnativ spune , dan 
domnul Laic poate sA se nidice si sA facA pnecizAri, cA din eroane... 
DI consilier Laic Robert: Cu scuzele de rigoare, 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: VA noggg... Nu v-ati  Inscris la cuvânt, suntem 
la alt proiect, pierdem timpul, la diverse . . .dan celelalte pnoiecte din sedintele 
anterioare refenitoate la spital, le-ati votat? 
Dl. preedinte de sedintA Dane Irinel: Haideti sä trecem la punctul 5 pe ordinea 
de zi 
Dna secretar general Daniela ChirilA: La proiectul numAnul 4 au fost 11 votuni 
pentru, 8 votuni ImpotrivA (Ciubotaru Neculai, Constantin Stefan, Olteanu 
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Dorel, Enache Codrut Nicolae, Negrea Anca Elena, Ardeleanu Torni;a, Sarca 
Valentin, The Lucica). Abtineri 0. 
Dl. preedinte de sedintd Dane Irinel: 5. Project de hotãrâre privind aprobarea 
listei obiectivelor de investitii pentru anul 2025. Dl. Bobeicä ne-a prezentat 
proiectul in cadrul cornisiilor de speciahitate, dacA mai sunt alte discutji. 
DI. Consihier Cjubotaru Neculai: La hista de investitii eu am solicitat In proiectul 
de buget, includerea in proiectul de buget din 2024, anul trecut In januarje 
includerea unui amendament, o sä citesc un amendament pentru Ca nu am 
timp ... aceeai problemà am sohicitat-o in ianuarie 2024, am trimis-o la primärie, 
nu rn-a bagat njmenj in seamä, flu mi-a räspuns nirneni, acum am facut in forma 
cerutà de lege un amendament care se referã ha obiectivele de investitii noi: 
repararea si amenaj area podeelor si santurilor de scurgere a apelor pluviale pe 
strada Unirii, poriune intensectie - strada Unirii cu strada Pietricica pânä ha 
himita cu municipiul Moiriesti- si refacerea spaiuIui de scurgere a apelor 
pluviale de pe strada Saivanului si Mihail Kogalniceanu. In adresa prin care am 
facut-o , am justificat, am scrjs mai multe, dar o sä citesc pe scurt, Ca santurile 
de scurgere a apelor pluviale de pe strada Unirii ,poriunea despre care am spus 
eu, este necesarA având in vedere cä la flecare ploaie mai puternicä o parte din 
apa pluvialà provenitã din cartierul Leorda, strazile Poienii, Kogähniceanu, 
Saivanului, se strange de prin gradini in santurile de pe strada Unirii a cäror 
tuburi montate sub podee sunt subdimensionate, au 20 de cm in bc de 50-60 
cm cat ar trebui. Din aceastA cauzä, circa 40 de locuinte si gospodanii de pe 
strada Unirii din aceastä poniune sunt amenintate permanent de trei ori pe an 
sau de mai multe on. 0 sà va propun si sunsä de flnançare, sà aveti  in vedere 
faptul cà la punctul 7 din obiectivele de investitii noi, sunt ,, Constructie halã 
piaa centraläi parcäni" ian din raspunsul dvoasträ reiese faptul cã ha piaä nu 
este nicio ansä sä se constnuiasca aceastA hahä, pentru cä, vA rog sà Imi 
permitei sä citesc intreaga adresa, este a dvs., sà nu flu acuzat Ca. 
Dl. preedinte de sedintd Dane mine!: Ati  depäit deja cele 2 minute... 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Deci e adresa primäriei, cetatenii orau1ui 
rnenitã sä audà si nu am stabihit cat e durata pe proiect, poate renunta un coleg 
de-al meu ha cehe doua minute. .nu s-a stabilit cat este durata pe proiect. 
DI consihier Enache Codrut Nicolae: Renunt  eu. 
DI. Consihier Ciubotaru Neculai: Eu am cerut, din partea UAT-uhui, care este 
situatia junidicä a tenenului unde se aflà piaa centrahä, daca sunt litigii in instata, 
care sunt, cu numar de dosar, cane este stadiul acestora. Dacä este un proiect 
aprobat in acest sens, care este stadiuh acestui proiect si in ce faza se aflã. Care 
este costul total si care este aportuh bugetar al UAT. 
Si in spirtuh binecunoscut al speciahitilon am pnirnit unrnätonul raspuns: ,,Avãnd 
In vedere ca instanta de judecata a obhigat cornisia bocaha de aphicare a Legii 10 
sa emitä o dispoziie pentru despagubirea in echivahent a proprietaruhui tenenului 
unde se afla piaa centnahä, deci am cerut cu nurnar si care este dispoziia, am 
cerut-o si ha comisii, dosaruh a fost inaintat la Institutia Prefectuhui , cane 



ulterior, potrivit procedurii legale, a fost inaintat la Autoritatea Nationalä pentru 
Restituirea Proprietäii flu cred, pentru cä stim ce se Intâmplã. Intrucât nici 
pânã in prezent nu am primit nicio adresä de la ANRP Bucureti cu privire la 
solutionarea dosarului, respectiv o decizie de validare sau invalidare , aa cum 
se finalizeazã dosarul aflat spre analizä si solutionare la acestä institutie, ne 
aflärn In situatia In care existà posibilitatea ca statul roman sä flu dispunã de 
fonduri suficiente pentru solutionarea tuturor cererilor si pe cale de consecinta 
sà se revinA la decizia emisä de subscrisa In vederea reconstituirii dreptului de 
proprietate ... aa find fata  de cele mentionate  dosarul privind retrocedarea 
terenului in sped este finalizat, deci sunt bani - 50, 60, 10.000, 50.000 lei 
aproximativ la acest punct. Existä sursä de finantare, dei dacä adresa mea din 
proiectul de buget de anul trecut, din 2024, repet, am facut aceastã propunere 
In ianuarie 2024, am trimis-o la dvoastrã cu referire la proiectul de buget, dacä 
Intr-un an de zile nu s-a gAsit sursã de finantare, eu sper ca dvoastrã, toti  cei de 

fatä Impreunà si cu domnul Primar, pe care ii stiu cà e de bunacredintá, ca 
atunci când trebuie, sä bag4i In searnä oameflui. Nu tiu dac e, Adrian 
Ciobanu, sunt nite familii acolo, nite bätrâni acolo Intr-o situatie dezastruoasä, 
de fiecare data cãnd vine apa de pe Leorda, säracii ies in curte, plâng, nu cred cà 
este In Cornäneti o altä zonã criticà cum este aceasta. In rog si pe dl. Primar sä 
ma sustina In legatura cu acest proiect. 
Dl. preedinte de sedintd Dane Irinel: Dl. Sarca aveti  cuvântul! 
Dl. Consilier Sarca Valentin: Am si eu 2 arnendamente depuse in cursul zilei de 
astàzi, dimineata, unul este tot pentru lista de investitii: construirea de 
adàposturi pentru cälätori In statiile de transport in comun, mai exact realizarea 
de adäposturi rezistente la intemperii care sã protejeze cälàtorii de vânt, soare 
sau vreme neprielinicà amplasate pe ambele sensuri de circulatie, integrate si In 
anonie cu peisajul urban sau rural, dupa caz, in toate statiile  de transport 
public de pe raza localitatii  ComAneti. Acestea trebuie prevAzute cu afiaj 
electronic al orarului de circulatie, bãnci durabile si bine iluminate pe timpul 
nopii, acolo unde este posibil, acestea pot fi dotate si cu prize USB pentru 
Incärcarea mijloacelor de comunicatii mobile. Având in vedere cà ateptarea 
mijloacelor de transport pe vreme urâtA sau soare intens nu este o plAcere pentru 
niciun cãlAtor, dar mai cu seamä pentru populaia de varsta inaintatä, pentru care 
adesea asteptarea  IndelungatA In picioare devine dureroasà, consider cà acest 
amendament trebuie sa completeze lista de investitii pentru anul 2025. Si cel de-
al doilea amendament, având In vedere cä activitatile culturale, cel puin pe 
durata verii, cu excepia zilelor orau1ui, cam lipsesc, propun spre aprobare, spre 
acceptare de cätre dvoasträ un al doilea amendament, cinema In aer liber, In 
scopul animàrii vietii culturale a oraului, pe durata zilei, propun un 
amendament cu privire la instalarea unui ecran gonflabil pentru proiectii 
cinematografice in centrul oraului, unde In fiecare weekend pot f difuzate 
flme care ruleazä concomitent la cinematografele din tarà,  din categoria 
audienta generala. Având in vedere inexistenta unui cinematograf functional  in 
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localitatea noasträ, consider cä includerea acestui arnendament in lista de 
investitii este binevenità. Activitàtile culturale se vor Irnbogai pe durata verii cu 
o infuzie de culturà cinernatografica in fiecare weekend, Incepând cu 1 iunie 
pana la Inceperea anului scolar, 7 septembrie. In plus, cu aceastã ocazie, se mai 
pot desffiura mici activitati artistice si cornerciale care pot avea ca efect 
decuplarea tinerilor si copiilor de la monitoare, In scopul coeziunii si socializärii 
in aer liber. Toate acestea având ca efect si dinamizarea vietii sociale si 
revitalizarea spaiului public. 
Dl. preedinte de sedintd Dane Irinel: VA multumesc! Domnul Ardeleanu! 
Dl. Consilier Ardeleanu Tomita: Da, având In vedere situatia care existA in fata 
grAdiniei cu program prelungit, Dumbrava minunatA, propun amenaj area unei 
parcAri pentru 15 autoturisme In fata  acestui cAmin, din strada GArii, nurnärul 11 
ComAneti. De luni pânA vineri, intre orele 07:15 si 08:15, dupA amiazA, intre 
orele 15:30 si 17:00, precum si in zilele de miercuni, intre orele 09:00 si 12:00 - 
este un mare flux de autoturisme. Copiii sunt transportai la cAmin cu 
autoturismele, strada este de regulA In aceste ore blocatA pe un sens de 
circulatie, existând niscul de accidente rutiere. 
Miercurea, ziva in care este tãrgul sAptAmânal, este o circulatie intensä si 
parcarea din strada Tudor-Vladimirescu este insuficientA pentru posesonii de 
autoturisme care se deplaseazA la târgul sAptAmânal, existând niscul de accidente 
rutiere. Deci propun acest arnendament si, apropos de bani, exact cum spunea si 
domnul Ciubotaru, n-o sA se facA parcarea de la piaa anul asta, si s-ar putea lua 
banii din investitia  care se preconizeazA acolo si sA se facA si aceastA parcare, 
care, eu zic, este foarte, foarte binevenitä pentru oricare dintre noi. Mai ales cä 
foarte multi  dintre dumneavoastrA, aveti  copii pe care ii duceti la grAdiniA acolo 
i ii 1uai de acolo. 

Dl. preedinte de sedintd Dane Irinel: VA multumim, domnule Tomita! Dna 
Negrea! 
Dna consilier Negrea Anca: Da, am si eu un arnendament cu privire la lista 
obiectivelor de investitii, reabilitarea si modernizarea spaiilor publice de joacA 
aflate In administrarea UAT ComAneti prin lucrAri de pavaj §i pavele de 
cauciuc pe toatA suprafata destinatA spatiilor  de recreere pentru copii in vederea 
asigurArii unui mediu sigur si durabil reducând astfel riscul de rAnire In cazul 
cAdenilor si instalarea de echipamente pentru mentinerea conditiei fizice 
destinate atât adultilor cat si copiilor care vor contnibui la promovarea unui stil 
de viatA activ si sAnAtos in comunitate. 
Dl. preedinte de sedintd Dane mine!: Multurnim! Dl. Olteanu! 
Dl. Consilier Olteanu Dorel: Am expus si eu un amendament pentru lista 
obiectivelor de investitii pentru 2025 care constä in necesitatea executArii unei 
nigole pe strada Poienii pentru a prelua apele pluviale si din subsolunile 
locuintelor. Mentionez CA acest sant era si inainte de implementarea proiectului 
reabilitare strAzi si trotuare in oraul CornAneti, dan odatA cu implernentarea 
acestui proiect acestant a fost colmatat. Am luat legAtura i cu firma 
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constructoare si Cu dirigintele de santier si mi s-a spus Ca va fi fa-cut In cadrul 
acestui proiect un alt sant betonat conform standardelor, lucru care nu s-a 
Intâmplat si au trecut de atunci 9 ani de zile. Am avut in acest 
sens,.(indescifrabil.). mi s-a rãspuns cà rärnâne la aprecierea primäriei, 
primäria mi-a räspuns cá va fi executat In functie  de existenta fondurilor pentru 
aceastà lucrare, au trecut 9 ani de zile si nu s-a facut nimic. Poate, totui, dupà 9 
ani de zile, dacã avern si acest amendament - se vA face. Domnul Primar stie, a 
fost in zonä, a promis ca-  se và face, anul trecut rn-a ajutat, a decolmatat cu 
utilaje de la prirnärie acest sant, in rnäsura in care s-a putut , insà trebuie 
executat cum trebuie. 
Dl. preedinte de sedintd Dane Irinel Da, multumirn! Domnul $tefan! 
Dl. Consilier Constantin 5tefan: Am trei amendamente la lista de investitii. 
Sunt toate objective noi. Unu - refacerea trotoarelor si santurilor de scurgere a 
apelor pluviale si a cäilor de acces la proprietäi de pe strada Moldovei, Intre 
interesctia DN 12A cu DN 2G, la pod la 5ipoteni pânä la ieirea din ora, 
aproape spre Peco. Este pericol pentru persoanele care tranziteazä zona aceea, 
cel puin In prima parte, nu existà sub nicio forrnä. Au fost trotuare vechi, s-au 
distrus In urma unor lucrãri, neIntretinere .....Al doilea ar fi de reabilitare zona 
din strada Moldovei, tot de la intersectia de la pod, prin spate spre dig, pe langa 
statia de ciment, statia de betoane cu iesire pe la familiile Insuratelu, inapoi 
spre pârâul Busuioc. Si al treilea ar fi amenaj area si Indiguirea pârâului Valea 
Seacä se nurnete, am Inteles,  strada Cetatuia din cartierul Vermeti. Este 
dezastru ce este acolo. 
Dl. preedinte de sedintd Dane Irinel: Altcineva mai dorete? 
DI. Consilier Condrat Paul: Referitor la lista de investitii de la S.C. APA SERV 
as propune a se avea in vedere reabilitarea... 
Dna secretar general Daniela Chirilà: N-am ajuns la punctul - lista de investitii 
la Apa Serv! 
Dl. Consilier Condrat Paul: Bun. 
Dl. preedinte de sedintd Dane Irinel: Supunem la vot fiecare amendament 
Dl. Primar: Domnule preedinte,dacä imi permiteti, inainte sä supunei la vot. 
Se stie cà once investitie, once  doninta  a noastrA de a face Ceva, trebuie sä lie si 
Cu aport financiar. M-a fi bucurat dacä fiecare dintre cei care au propus 
amendamente veneau si cu o propunere de finantare. Si ccl mai corect in ziva 
de astãzi, si ati spus si dumneavoastrã, Ca sursa de finantane si baza finantärilor 
i dezvoltArii oraului sunt fondunile europene. In situatia In care noi suntem 

angrenai In foarte, foarte multe proieCte si stiti cu totii,  pot da exemplu de 
cofinantàri la proiecte, proiectele pe care le avem in lucru la ona aceasta sunt in 
executare - ,, Reabilitarea scolii ,,Cipnian Porumbescu", care este gata si mai 
sunt nite mici netuuri. Avem 86.572 deci 865 milioane la care se adaugà 
racorduri, nacorduri eleCtrice, pe care, dacA le stiti, poate dornnul de la Eon an 
trebui sä stie treaba asta, cà avem de facut, de schimbat nite ......... reteaua  de 
alimentare care se duce la 1 miliard 700 milioane. La §coala Liviu Rebreanu 
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avem de cofinantat 2 miliarde 800 milioane la care se mai adaugä contributia 
de 557.000 , deci 5 miliarde i ceva. La proiectul pe care 11 avem In Läloaia, cu 
colile Costachi Ciocan, Cuza VodA, Sala de Sport, Minerului, avem de 

cofinantat 729.400 aproape 8 miliarde. 7 miliarde si Ceva. La proiectul cu 
panourile fotovoltaice trebuie sä cofinantàm 601.050 lei, 6 miliarde. La 
dezvoltarea medicalä la ambulatoriu flu avem nimic de cofinantat. Reabilitare 
moderath a clàdirii sediului administrativ din strada Gârlei, PNRR - 22 de 
miliarde avem de cofinantat. Eficientizarea energeticä a blocurilor de locuinte - 
43 de miliarde avem de cofinantat. Construire insule ecologice digitalizate prin 
PNRR, nu. Construirea centrului de colectare deeuri prin aport voluntar-
41.650 lei. Construire, echipare i functionarea  unui centru de zi pentru seniori, 
avem de cofinantat anul acesta - 1 miliard 320 milioane, dar total cofinantare 
flu 1 miliard, 13 miliarde total cofinantare mai avem de cofinantat si diferena 
de 25 de miliarde la centrul de seniori la care am dat ordinul de Incepere a 
lucrärilor si lucrärile vor Incepe la data de Intâi.Acestea sunt proiecte in derulare 
de care vä spun eu, achizitia unor sisteme inteligente de management urban - 
avem 916 milioane lei vechi, asigurarea infrastructurilor piste pentru biciclete 
flu avem cofinantat, avem 40.000 lei de fapt, 400 de milioane, gestionarea 
integratä a procesului decizional local, oras Comäneti, program national. 
Dl consilier Enache Codrut Nicolae: Timpul, dl preedinte.. 
Dl preedinte de sedintd Dane Irinel: Domnului consilier Ciubotaru Neculai i-
am permis sä vorbeascà mai mult, permitem si dlui pnimar... 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Eu zic sA fim simtiti cu totii  si sä ne vedem de 
treabã si sä 11 lAsàm pe domnul primar sã vorbeascä - sä ne spunà punctul lui de 
vedere. 
Dl. Pnimar: Dcci eu am räspuns la toatä lumea. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Nu, multumesc! Acesta este circ cu 2 minute, 
Cum sA flu vorbeascä, este primarul orauIui. 
Dl. Primar: Asfaltarea prin PNDL flu avem, avem lucräri de reabilitare termicA 
gradinia Dumbrava Minunatä - 15 miliarde trebuie sã cofinantam, creterea 
eficientizànii energetice a infrastructurii de iluminat public 320.390 leo avem de 
cofinantat, lucräri de extindere si eficientizare iluminat public AFM este proiect 
in derulare nu avem cofinantare la el este prin fonduri nerambursabile 100%. 
Dezvoltarea retelei  inteligente de distributia gazelor naturale, aici avem anul 
acesta de cofinantat 60.000.000 lei vechi pentru reteaua  de gaz, modernizarea 
statiei de epurare si extindere retea  avem de asemenea 47.000.000 lei de 
cofinantat. Ca o sumà totalà mai avem de cofinantat de la bugetul local anul 
acesta 16.019.852 lei, deci 160 miliarde lei si In rest in continuare pentru anui 
unmàtoni Inca 105.720.000, deci 160.000.000 - deci face 265.000.000 de lei pe 
care trebuie sä cofinantam .Nu zic cä nu sunt bune, fiecare proiect e foarte bun 
i foarte binevenit, dar trebuie sà le facem printr-o pnionitizare, functie  de banii 

pe care ii avem. Vreti  sä tàiem din proiectele acestea, sä renuntam  si sà nu mai 
finantam? Sau continuärn cu toate proiectele acestea? Singunul care este 
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necesar si urgent este al domnului Ciubotaru, trebuie fficut santul ala, rigola de 
acolo, pentru cä Intr-adevär intrA apa In curtile  oamenilor si e de ani din zile, nu 
de acum. 
Dl, Consilier Sarca Valentin: Si In Láloaia existA problerna asta, domnule 
Primar! 
Dl. Primar: Päi da, dar dumneavoasträ ati  venit cu statii  de autobuz. 
Dumneavoastrà ati venit cu statii de autobuz, noi flu discutäm de amendarnentul 
cu care ati  venit domneavoastrA, statii de autobuz in Làloaia. 
Dl. Preedinte de sedintd Dane Irinel: V-am ascultat punctul de vedere, am avut 
bun simt si nu am deranjat pe nimeni. 
Dl. Consilier Sarca Valentin: Nu e problemä, era o chestie punctualä, Nu doar 
in Leorda sunt inundatii. 
Si dacä rupei 10 secunde, un cinematograf in aer liber nu e un buget exagerat, 
pe de altã parte se pot obtine fonduri de la administratia fondurilor culturale din 
cadrul Ministerului Culturii. Deci existä surse de finantare. 
Dl. Primar: Deci, domnule preedinte , dacä imi permiteti,  sa inchei situatia pe 
care am prezentat-o. Asa cum am spus, trebuie sã prioritizAm singurul proiect, 
arnendarnent pe care 11 consider cä find necesar este amendamentul privind 
reabilitarea si repararea, ma rog , construirea rigolei pe stradä, practic este o 
reparatie a rigolei pentru cà acolo a fost un proiect european. Acolo a fost un 
proiect european prin programul PHARE .Prograrnul PHARE inseamnA 
proiecte de preaderare a Uniunii Europene, si as vrea sà fac o mica comparatie 
si o mica specificaie la chestia asta. Am avut surpriza, colegi de aici, de la noi, 
din Consiliul Local, care a venit la primärie sä-mi explice mie Ca prograrnul de 
reabilitare a sträzilor PIDU-ul pe care noi 1-am realizat In oraul ComAneti in 3 
ani, 1-am depus in anul 2009, a fost in evaluare câtigat si rezolvat intrat la 
executie in anul 2015, in anul 2015. Se pretinde de fostul primar, Dorinel Miron 
care a fost primar in perioada 2000-2004 când nu existau fonduri europene 
atunci existau fonduri de preaderare, fonduri PHARE, prin care recunosc cä a 
fa-cut strada Unirii cat a facut-o, cum a fcut-o, pe care trebuie sà o repäräm 
acum cã flu curge apa pe santul ala deloc si se duce apa in beciurile oamenilor si 
a mai fcut cam jumàtate din strada 22 Decembrie, unde domnul consilier tipd 
In gura mare cã nu are strada asfaltatã. Dar cine a asfaltat doar jumàtate de 
stradä And a avut fonduri europene si trebuia evaluatà strada cap-coadä, facut 
proiectul cap-coadà si tot ce trebuie acolo? N-a fficut-o din barierä pânA in 
strada Victoriei unde se intersecteazä cu Victoriei, n-a fost asfaltatä si am 
asfaltat-o eu, am reparat-o pentru cä era praf , a asfaltat o bucatica  de la 
intersecia cu Victoriei pânä la Pod la Budacà! Atât! Un cap de stradà a ficut si 
restul in continuare 22 Decembrie pânä la capät nu a fa-cut-o, proiect european, 
deci el a asfaltat o bucatica din strada, in schimb se laudä cã el ne-a fäcut noua 
sträzile. 42 de strãzi asfaltate când au apärut pe altä finantare, dupa ce am intrat 
in Uniunea europeanà, pe alt program de finantare! Ce viziune a a putut sa aibä 
omul ala, sä-mi facä mie proiect de 42 de strazi si el sa-1 faca doar o stradã 

14 



jurnätate ca sã zicem aa. Dar asta a fost o comparaie numai sA vä explic despre 
ce e vorba si flu zic cà flu trebuie statii de autobuz si flu zic cà nu trebuie 
cinematograf in aer liber, sunt foarte binevenite, dar trebuie sA gäsim fiflafltarea 
i dacä chiar vreti  sA va imp1icai, dacä chiar vreti, duceti-và domnule cofisiher, 

duceti-vä la Ministerul Culturii, acolo unde stiti cã existä bafli pentru aa ceva, 
i batei la uä si veniti cu hârtie la noi, uitati domnule primar - pe programul 

cutare avern posibilitate sã cofinantArn, sä facem, sà dregem! Vefliti  cu aceastA 
i atunci jos päläria, dar pdnA atunci ca sã tot spun Ca vreau si aia, vreau si aia, 

toti vrem, dar ce flu vrem? Toti  vrem, dar flu mai conditioriati de a gäsi surse de 
finantare si v-am spus, nu Ca flu sunt necesare, toate sunt necesare, dar trebuie 
sà prioritizam, acolo chiar unde trebuie! Si apropo de chestia asta cu apa, ca si 
in Läloaia curge apa. Päi cãte proiecte am avut flOi In Läloaia de reabilitare a 
tuturor pAraielor, Trotuu1ui, diguri, gabioane, câte si mai câte, deci toate 
acestea le-am fcut! 
Dl. Consilier Sarca Valentin: Am avut iiundatii si astä varã in LAloaia! 
Dl. Preedinte de sedintd Dane Iririel: Supunem la vot amendamefitele, da, 
domnul Primar! 
Dl. Primar: Deci cu excepia proiectului domflului Ciubotaru, unde trebuie fficut 
cä este necesar find o urgenä, pe situatii de urgenà si dacä vedern dacã putem 
chiar pe situatii de urgena sà facern acest proiect sà gàsirn. 
Dl. Consilier Sarca Valentin: 0 urgenã sunt barajele de retentie  pentru toate 
pâraiele de pe islaz de unde yin aluviuni. 
Dl consilier Olteanu Dorel: Si rigolele de pe Poienii, sunt 9 ani, dl Primar. 
Dl. Primar: Cu rigola de pe Poienii - dumneavoastrA aveti  o problemá fiindcä 
aveti apä In beci si apa din beci flu curge pentru cà beciul dvs.e mai jos decât 
strada, aici e problerna, degeaba am fost la dumfleavoastrà in beci, mi-ati arätat 
cum aveti  baltä in beci si nu curge apa pentru cA strada e mai InaltA decât...... 
Dl. Consilier Oteanu : Santul a fost , dar In momefitul când s-a afaltat - s-a 
irifundat antul 
Dl. Primar: S-a Iflfundat santul pentru cã a intervenit structura de rezistefltà a 
sträzii, infrastructura stràzii, prin depunerea pe carosabil, au trebuit sà respecte 
nite cote, s-a ridicat mai sus decât e fundul beciului dumneavoasträ si de atunci 
spuneti intruna cà beciul, beciul, beciul, dar eu và spun 
Dl. Consilier Oteanu Dorel : Eu am discutat mult cu dumneavoastrà problema 
aCeasta si dumneavoastra stiti foarte bine. Am zis ca pânä la urmä sa vedeti - sã 
gasim o cale de compromis, sa punem nite tuburi care sä evacueze apa din 
locuinte... 
Dl. Primar: DeCi flu din locurnte,  doar din locuin;a durnneavoasträ, din singura 
locuintã cu probleme... 
Dl. Consilier Oteanu Dorel : Nu este adevarat. 
Dl. Primar: Stiti ce trebuie fcut acolo? Am mai spus, trebuie facut Ufi foraj 
orizontal de la nivelul fundului beciului la cota cea mai de jos, pe sub stradä 
sä iasa In partea aia - ca are unde sa iasa! 
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Dl. Consilier Oteanu : Este proprietate, cum sä facem aa ceva? Este 
proprietate! 
Dl, Primar: Unde este proprietatea? 
DL Consilier Oteanu: Peste drum. 
Dl. Primar: Dar de la drum si pânä la proprietate mai sunt 20 de metri. 
Dl. Consilier Oteanu : Nu, nu, faceti  o greea1a! Santul este in proprietatea de 
la vale, este lipit de gard. 
Dl. Primar: PAi nu, dar strada e mult mai sus, päi ieim cu cota da, cota de nivel 
de la dumneavoasträ - de la cota cea mai josä a beciului pânã pe sub stradä, 
pânä In santul de dincolo, flu ne ducem In proprietatea omului, ci este mai sus, 
Dl. Consilier Oteanu: Deci, ar trebui inca o teavä  de canalizare pânä in santul 
care deverseazà càtre Saivanului, care era si inainte. Eu 1-am curatat,  ii curatäm 
in fiecare an si cârid am vorbit cu dirigintele de santier, cum se numete, cu 
dirigintele, cu cei de la firma, mi-au spus Ca acolo este preväzut sant. 
Dl. Primar: Câte reclarnatii ati  facut durnneavoastrA si tot felul de chestii.. Eu 
nu, v-am spus, siflgura solutie la dumneavoastrã este un fora j orizontal care sä 
sträpungä in curtea dumneavoasträ si in beciul dumneavoastrã... 
Dl. Consilier Oteanu : Trebuie sä continuäm din locul unde iese din beci in 
continuare in sant. Dvs ati  promis..... 
DI. Primar: Päi si atunci? Pe durnneavoastrà nu v-a interesat sà flu vã mai curgä 
apa in beci? Stati nouà ani de zile sà vinä primarul cu tâmacopul si sa va sape 
un sant acolo in fata  porii? 
Dl. Consilier Oteanu : Päi, dar este infundat, este piatrã concasatã, ce sä facä? A 
trimis un excavator si cu douä basculante, au luat de acolo douá basculante, au 
luat de acolo 2 basculante pline si s-au fa-cut 7-8 metri. Cum sa fac? Cu cazmaua 
i lopata? 

Dl. Primar: Dar stiu cà v-am dat si un buldoexcavator sau ceva ca sä sape si sA 
vA facà conducta acolo... 
Dl. Consilier Oteanu : $ s-a facut pe o poriune de 6-7 metri, ma rog. Este o 
chestie temporarä, dar ea trebuie fàcutà cum trebuie... 
Dl. Primar: Acum aveti  apa in beci? 
Dl. Consilier Oteanu: Pài flu, pentru cä deocamdatà curge. 
Dl. Primar: Päi dacà curge, ce mai vrei, domnule? Vrei sa-ti dau bani de unde 
nu avem bani? 
Dl. Consilier Oteanu : Nu trebuie sä-mi dati  mie bani dl primar, sa executati ° 
lucrare! 
Dl. Primar: Päi e vorba de proprietatea durnneavoasträ . Deci acum nu mai 
aveti apa in beci, dar vreti  neapärat sa facem noi o lucrare acolo. 
Eu v-am trimis un utilaj ca sa se excaveze, sa facä santul acolo? 
Dl. Consilier Oteanu: Da, 1-a adâncit, 1-a facut! 
Dl. Primar: L-a adâncit.Curge apa pe santul ala? 
Dl. Consilier Oteanu: Deocamdatä, da! 
Dl. Primar: Pai deocamdatä, dacä curge, ce sä mai fac aitceva? 
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Dl. Consilier Oteanu: Acum, deocarndatA, flu sunt ploi, flu sunt infiltratii. Asta 
este o perioadä secetoasä. In momentul când vor fi ploi si flu va rnai fi perioada 
secetoasA.. 
Dl. Primar: Câfld vi se pare cä e räu si plouä afarä, dumneavoastrã, sä vedeti la 
domnul Ciubotaru pe santul de la deal, executat pe proiect european si care nu a 
fost executat corespunzätor, cum stà apa acolo. 
DI. Consilier Oteanu: Si credeti cä flu stiu ce este acolo? 
Dl. Primar: Päi si atunci? Care-i prioritatea? Dintre durnneavoastrà si acolo, 
care-i prioritatea? 
Dl, Consilier Oteanu : Când ati  venit in prirnul mandat, vã aduc arninte, ati 
venit acolo sus , la pârâul care curge din Saivaului, deci au trecut atunci 20 de 
ani si ati spus cä veti  face ceva In legàturä cu asta. Deci in 20 de ani nu s-a fa-cut 
nimic. 
Dl. Primar: Ba da, am fa-cut, am fcut un Sant ca apa sd aibä loc. 
Deci prioritatea dintre cele douà proiecte, care 11 vedeti dvoastrA Ca e 
important? 
Dl. Consilier Oteanu: Al rneu! 
Dl. Primar: Al durnneavoasträ! 
Dl. Preedinte de sedintd Dane Irinel: Deci supunern la vot ... da, vä rog! 
Dl. Consilier Constantin Stefan: da, dl. Primar... 
Dl. Primar: Imi cer scuze, am uitat de dl. Constantin Stefan! Imi perrnitei sä vä 
spun eu? Sä vä dau räspuns la proiectul durnneavoastrá. 
Dl. Consilier Constantin Stefan: Da, spuflei! 

Dl. Primar: Intersectia DN 1 2A cu DN2G, intersectia care face legatura dintre 
drumul national  care merge spre Oneti ,sä spunem, sä ineleagä lurnea si cu 
drumul spre Bacàu, este In discutie de mai multi  ani de zile, in sensul cà, acolo, 
noi dorim si am fa-cut toate demersurile legale la Ministerul Transporturilor, la 
CNAIR , la toate institutiile statului, sã aprobe o finantare si un proiect pentru 
un sens giratoriu. Stiati lucrul ãsta? 
Dl. Consilier Constantin Stefan: 5tiam. 
Dl. Primar: Stiti de ce nu s-a realizat acel seans giratoriu? 
DI. Consilier Constantin Stefan: Dar eu nu discut de sensul giratoriu! Discutäm 
de trotuare! 
Dl. Primar: Pãi nu, dar discutarn. Noi discutám de locatia  de acolo. 
Dl. Consilier Constantin Stefan: Da, discutàrn de trotuare. 
Dl primar: Da, da, da, dar ca sä facern trotoarele nu trebuie sä stim care este 
proiectul privind acest sens giratoriu? Unul este amplasat la räcordarea cãtre 
DN 12A cätre Adjud. Unde este racordul cätre Miercuria-Ciuc ? Sä vedem cum 
11 arnplaseazã pentru cä flu le permite conditiile. 
Dl. Consilier Constantin Stefan: dar este proiect? 
Dl. Primar: Dar cum sà nu? Este proiect la CNAIR. 
Dl. Consilier Constantin Stefan: Deci este proiect, este finatat? 
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Dl. Primar: Si a fost si finantat 
Dl. Consilier Constantin Stefan: Si se stie pe unde o sä treacä? 
DI. Primar: $i a fost si finantat, dar flu se poate realiza din cauza cã existã o 
persoaflä peste drum acolo care nu vrea sà-i retragä gardul cu 3 metri ca sa 
putem sà ne desfàuräm activitatea. 
Dl. Consilier Constantin Stefan: E ograda ei. Nu are legàturä cu ce spunei. 
Dl. Primar: E ograda ei, toatä lumea std acolo câte o jumätate de orá sã poatä sa 
vinã dinspre Moineti, dinspre Bacäu, dinspre. 
Dl. Consilier Constantin Stefan: Nu are legãturã! 
DI. Primar: Are legàtura! 
DI. Consilier Constantin Stefan: Are legaturá la propriu, nu la figurat! 
DI. Primar: La propriu are legaturà, pentru cA din acel racord drumurile 
nationale au.... este necesar sA execute o a doua bandä de circulatie pe sensul de 
mers care intrà In sensul giratoriu. Si atunci din marginea drumului national si 
pana inspre calea feratä va mai fi o bandä de circulatie.Unde sä facem 
trotuarul?5i cum sa intuim noi, cum va fi acest proiect? 
Dl. Consilier Constantin Stefan: Eu nam väzut proiectul de la intersectie! 
Dl. Primar: Pãi n-ati  väzut proiectul, dar dumneavoastrá veniti  cu un 
amendament pe care noi nu-1 putem executa. Doi la mânã, spunei sursa de 
finantare! 
Dl. Consilier Constantin Stefan: Hai sä và spun. Este perfect adevãrat si trebuie, 
pâna la sursa de finantare, de fapt si de drept, ar trebui facut un studiu, un 
proiect, un studiu, once aitceva, ca sä stabileascä o sumä de bani pentru asta. 
Intradevär, nu este fa-cut si atunci nu are rost sa va mai spun de sursa de 
finantare. Sursa de finantare am putea sà o trecem exact ca alte surse constituite 
conform legii, exact ca piata centralä care are trecutà o valoare de 10 milioane 
la alte surse, conform legii. $i atunci, ca sà puteti incepe ceva, o discutie si 
vorba dumneavoasträ, prioritizare, ar trebui sà existe intro listà, ca sa poti  sá 
discuti, cA dacä flu, flu mai discutäm despre niciun proiect, niciun amendament 
care poate fi inclus pe lista de investitii. Deci, ori le trecem, pot fi trecute la alte 
surse, dar flu avem valoarea proiectului, este foarte adevãrat, si atunci nu poi sá 
treci la alte surse, flu stii ce valoare sà treci, si atunci, cred cä mai constructiv ar 
fi dacA sar accepta, sã se suplimenteze, de exemplu, punctul 8 de la litera C din 
achizitie si bunuri cheltuieli de investitii, punctul 8, studii de fezabilitate si 
proiectare tehnicä, aia sunt de 500.000 de lei 5.000,000. Si sursa de finantare 
pentru a suplimenta acest punct poate sa fie foarte bine de la punctul 3, dcci 
capitolul A litera 3 Asfaltare si amenajäri parcäri stada 5upanului, are 
preväzut de la buget si presupun cã este .......................... 
Dl Bobeicà lonel: Banii äia sunt de la Guvemul României. 
Dl. Consilier Constantin Stefan: oricum anul acesta flu se va face strada aia.. 
Dl Primar: Banii aceia sunt de la Guvern 
Dl. Consilier Constantin Stefan: Sunt cu dedicatie pentru aa ceva 
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Dl primar: Faceti  dvoastrà o adresä la Guvemul României ca sà vä dea 
dumneavoastrà banii äia. 
Dl. Consilier Constantin Stefan: Am inçeles. Aici scrie bugetul local - flu spune 
cä sunt de la Guvern, flu spune nici de la Bucureti, 
Gabi Turluianu: Scrie buget local, asta e.. 
Dl. Consilier Constantin Stefan: scrie de la bugetul local, de unde sà stiu eu cã 
yin de la Bucureti? 
Bobeica lonel: Cei care nu sunt pentru cofinantare se trec la bugetul local. 
Dl. Consilier Constantin Stefan: Dar atunci ati  putea sã suplimentai, de 
exemplu, la studii de fezabilitate-proiectare si sä-1 cuprindä ca sä se poatä face 
proiectul. 
Dl. Consilier Sarca Valentin: Af fi bine de precizat de fiecare data când banii 
yin de la Guvemul Romäniei, sa scrie clar 
Dl. Primar: Stiti câte proiecte sunt In lucru acum?Acum in momentul acesta In 
afarä de proiectele care vile-am prezentat, sunt si alte proiecte In lucru. Sunt 
proiecte in evaluare, sunt proiecte In execue pentru a fi depuse, pentru cà am 
vAzut o doamnä consilier cã se mirä ce sume cheltuie primària, dragii mci 
comäneteni! Atât de uimitä este cä vede nite sume acolo si nu-i dà seama la 
cc or fi! Sunt la proiecte! 
Dna consilier Lucica The: Poate ne exphicai dvs. 
DI primar: N-am vorbit cu dumneavoastrã! 
Dna consilier Lucica The: Nu, dar v-am räspuns eu... 
DI primar: Deci acele sume de bani se regäsesc pentru proiectele pe care he 
avem in execuçie, pentru a accesa fonduri europene in continuare. E vorba de 
proiectul pe mobilitate urbana, e vorba de proiecte pe padurea parc, e vorba de 
proiectul pentru Spitahul matemo-infantil, e vorba de proiectul pentru... mai sunt 
i altele pe care nu le retin  acum. Dar toate aceste proiecte sunt in evaluare Si. 

flu v-am, flu v-am mai spus de proiectul pe care trebuie sà-1 cofinantam, 
proiectul pe care 1-am semnat ieri ha Ministerul Fondurilor si Programelor 
Europene, MTPE, In valoare de 47 de miliarde lei vechi, 4.729.000 lei, unde 
avem de cofinantat de la bugetul local suma de 247,066 lei, 2 mihiarde si 
aproape jumAtate. Trebuie sä cofinantam si acest proiect, ori dacä noi flu ne dam 
seama si nu avem aceastä dorinta de a ne dezvohta, avem o sumä mica, o 
cheltuim si gata,nu ne mai intereseazà niciun proiect. Päi dacä eu pun 2%, noi, 
punem 2% la un proiect, la un proiect de 10 milioane de lei punem doar 20.000 
de lei, pãi este lucru mare sä-i pui 2% ha un proiect, si la altul si la altul. Ahtele 
sunt cu o cofinantare mai mare de pânä la 10%, pânà la 15% .Putem noi sä ne 
permitem sä cheltuim banii pe care-i avem, In bc sà venim cu 2%, cu 10% ha 
once proiect de cofinantare? De aceea, noi, ca si obiectiv, avem sä flu pierdem 
niciun proiect care este finantat cu fonduri nerambursabile, dar in acelai timp 
sA putem rezolva si problemehe care sunt de strictã importanta si urgena. 
Dl. Consilier Constantin Stefan: Deci, la cum puneti dvoastra problema, noi cei 
din opozitie, nu vom putea niciodatä sa propunem un proiect , hai sa spunem 
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de investitie , niciodatA. Hai sA vd spun si de ce, once proiect de investitie 
trebuie sä aibä un studiu, trebuie sä aibà un proiect, un DALI, un SF, once 
aitceva. Nici macar pentru asta flu sunteti  de acord sã sup1imentai studii, sä 
Incepei de undeva. E simplu, prioritai1e sunt ale majoritãii. Simplu. 
Di. Preedinte de sedintd Dane Irinel: Da, supunem la vot amendamentul dlvi 
Ciubotaru. Cine este pentru? 
Dl. Primar: Deci, eu am propus sà se voteze amendamentul dlvi Ciubotaru. 
Dra. Director Gherber Daniela: Suma, die. Primar! 
D1.Primar: Ah, suma! Nu stiu, ati  fcut o estirnare, cam ce surnä ar trebui acoio? 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: 100.000 de lei! 
D1.Primar: Treceti 100.000 de lei! 
Dna Turluianu Gabriela: Sursa rärnâne sä o identificärn noi? 
DLPrirnar: Dacä se poate suplirnentäm suma In semestrul 2 când echilibrAm 
bugetele atunci, In sernestrul 2 din luna iunie. 
Dra. Director Gherber Daniela: Deocarndatä o prindem ca si sumä.,. 
Dl.Prirnar: Da, ca sumä si ca proiect de investitii. 
Dra. Director Gherber Daniela: Va fi pentru buget in sernestrui 2. 
Dl.Primar: Da. 
Dl. Preedinte de sedintd Dane Irinel: Supunern la vot! Se voteazá in 
unanimitate. 
Dl. Presedinte de sedintd Dane Irinel: Votärn amendamentul dlui Sarca! 
Acurn supun la vot arnendamentele domnului Sarca. Se voteazà astfel. Cine este 
pentru - 9 voturi, Irnpotrivä - 1 0( Dane Irinel, 5ica Maria Laura, Laic Robert, 
Cozma Florin, 5opartoc Teofli, Banu Räzvan, Cozma Florin, Prisacariu 
Mihaela, Arnãricäi Elena, Sighin Giany), abtineni - 0. 

Dl. Consilier Ardeleanu Tomita: N-aveti copii? De ce votati Impotnivã? 
Dl. Consilier Sarca Valentin: 6 cadre didactice care nu vor cinema In aer liber. 
Niciun buget de 100.000 lei , dacà e sä iuAm in calcul banii platii pentru dr. 
Bud , erau banii pentru acest cinernatograf.. In 20 de am nu avem un 
cinematograf in ora. 
Dl. Preedinte de sedintd Dane Irinel: Supunem la vot amendamentul domnului 
Tomita. 
Dl. Preedinte de sedintd Dane Irinel: Amendarnentul domnului Tomita! Se 
voteazà astfei: Voturi pentru - 8, Impotrivà - 1 I( Dane Irinel, 5ica Maria 
Laura, Laic Robert, Cozma Florin, 5opaioc Teofil, Banu Räzvan, Cozma 
Florin, Prisacariu Mihaela, Arnäricäi Elena, Sighin Giany, Condrat Paul), 
Abtineni - 0 
Dl. Consilier Sarca Valentin: Eu nu am inteles  bine, pentru amendamentul meu 
câte voturi au fost pentru? 
Dna secretar general Daniela Chinilä: 9 voturi pentru. 
Dl. Consilier Sarca Valentin: 9 pentru? Multumesc! 
Dna secretar general Daniela Chirilä: Si 10 irnpotrivã! 
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Dl. Preedinte de sedintd Dane mine!: Supunem la vot amendamentul doamnei 
Negrea. Se voteazA astfel: voturi pentru - 9, Impotrivä - I 0( Dane mine!, Sica 
Maria Laura, Laic Robert, Cozma Florin, Sopartoc  Teofil, Banu Ràzvan, Cozma 
Florin, Pnisacaniu Mihaela, Amäricäi Elena, Sighin Giany), abtineri - 0. 
Dna secretar general Daniela Chirilä: 9 voturi pentru si 10 Impotrivä 
Dl. Preedinte de sedinP Dane Irinel: Supun la vot amendamentul domnului 
Olteanu. Se voteazà astfel: voturi pentru - 8, Impotrivä - 1 0( Dane Irinel, Sica 
Maria Laura, Laic Robert, Cozma Florin, Sopdrtoc Teofil, Banu Räzvan, Cozma 
Florin, Prisacariu Mihaela, Amäricäi Elena, Sighin Giany), abtineri -1 (Condrat 
Paul) 
Supun la vot amendamentele dlui Constantin 5tefan. Se voteazä astfel: Voturi 
pentru 9, impotrivä - 1 0( Dane Irinel, 5ica Maria Laura, Laic Robert, Cozma 
Florin, 5opârtoc Teofil, Banu Räzvan, Cozma Florin, Pnisacariu Mihaela, 
Amäricäi Elena, Sighin Giany), abtineri - 0 
Se supune la vot proiectul de hotärâre cu amendamentul dlui Ciubotaru - se 
apnobä In unanimitate. 
Proiectul numärul 6. Project de hotärâre privind aprobarea listei de investitji 
pentru anul 2025 la SC APA SERV, Trotu, SRL. Matenialele au fost prezentate 
In cadrul comisiilor de specialitate, dacä mai sunt alte djscutii. 
Dl. Consilier Condrat Paul: Vreau sã supun atentiei - reabilitarea biroului de 
Incasãri din oras si biroului din strada Gärii. 
Dl. Pniman: Dacä imi permitei, dle pneedinte! Este justificatà intrebarea 
dvoastrA si este corect sä vA si räspund. La sediul actual al sc APA SERV, unde 
sunt nite clädini foante vechi si foarte de demult, avem cupnins In cadrul 
pnoiectu!ui de mobilitate urbana o clädjre care va administra si va gestiona 
situatia microbuzelor care vor cincula, cä von fi achizitionate nite microbuze 
electnice, printre altele, In afarä de ceea ce se face Si sunt si asfaltäri pe stnäzi 
prin Làloaia, peste tot, si vom avea si sediul de spatii  administrative. 
Birouri, garaje, salä de mese, salä de vestiare, o gramada de spaii. Si ei von 
functiona acolo. Deci flu are nost sä maj ne apucäm sä... 
Dl consilien Olteanu Dorel.V-a ridicat mingea la fileu. 
D1.Pniman: Nu, nu, ne-am Inteles-o  Inainte de sedint5. 
Dl. Pnesedinte de sedintd Dane Irinel: Supunem la vot pnoiectul de hätänâne. 
Cine este pentru? 
Dna secretar general Daniela Chinilä: Incenc scuze, nu am vãzut cine este 
pentru, mA scuzati.  La pnoiectul numArul 6, la APA SERV. 
Dl. Consilier ciubotaru Neculai: Votez pentru, dan dati-mi  voie... 
Dna secretar general Daniela Chini!A: Dan tot n-am Inteles  cine este pentru, dIe 
preedinte! 
Dl. Pnesedinte de sedintA Dane Ininel:VA dau cuvântu! sA... 
Dl.Priman: Nu, stati aa, terminati cu votul. Au votat pentru, numArati care sunt 
Imp otnivA, flumarati. 

21 



Dl. Consilier Ciubotaru Neculai:Nu, flu, flu. Aitceva am vrut sä spun. Stiti 
dumneavoastrA, toti  cei de fata  cä am fost pentru reglementarea proiectului de 
hotärâre cu cenzorul de la APA SERV. Sä stiti Ca aici, vä spun ffirà niciun fel de 
rea credintä, am Iflteles  cà flu a avut timp doamna cenzor sä-i dea un punct de 
vedere pe proiectele astea. Ea ia nite bani, Incaseazä nite bani lunar. Adicã sA 
spunã trei rânduri aici, da domnule, sunt In regulà, eu cred cä se putea, pânä la 
situatiile financiare din luna mai, pânä atunci. Pentru cA nu cred cä are atâta 
treabä. 
Dl. Preediflte de sediflta Dane Irinel:Vä multumim. 
D1.Primar: Domnule, dumneavoasträ stiti cel mai bine cä este consäteanca 
dumneavoastrã. Si in felul ásta este logic sà stiti cà nu prea are treabã. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai:Nu, flu, nu. Adicã aici, flu, cA dânsa 
lucreazä .... adicä aici la APA SERV flu cred cä are atâta treabä decât astea, care 
sunt importante, sä-i dea cu pärerea. Da. In calitate de specialist. 
Dl. Preedinte de sedintd Dane Irinel: Sä supunem la vot proiectul de hotàrâre. 
Se voteazã astfel: Voturi pentru - 10, Impotrivä - 7 ( Constantin Stefan, Olteanu 
Dorel, Enache Codrut Nicolae, Negrea Anca Elena, Ardeleariu Tomita, Sarca 
Valentin , abineri - 1 ( Ilie Lucica) Nu participá la vot dl. consilier Banu 
Räzvan. 
Proiectul numãrul 7 pe ordinea de zi. Project de hotärâre privind aprobarea listei 
object ivelor de investitie la Spitalul Oràenesc ,,Ioan Lascär" Comäneti pentru 
anul 2025. Proiectul a fost prezentat In cadrul Comisijior de Specialitate, dacã 
mai sunt alte discutji. Dacã nu, supunem la vot. 
Dl. Consilier Sarca Valentin: Consider cA trebuie organizat conscurs pentru un 
nou manager la spital. 

Dl. Preedinte de sedinP Darje Irinel: Mulumim.!Supun proiectul de hotärâre 
la vot. Se voteazä astfel: Voturj pentru - 12, impotnivA - 7 (Constantin Stefan, 
Olteanu Dorel, Enache Codrut Nicolae, Negrea Anca Elena, Ardeleanu Tomjta, 
Sarca Valentin, abtineri 0 
Proiect de hotärâre nr.8: Project de hotárâre privind decontarea cheltuielilor de 
transport pentru cadrele didactice din cadrul 5colilor de pe raza orau1ui 
Comäneti. Proiectul a fost prezentat in cadrul Comisiilor, dacä mai sunt alte 
discutii. Dacà flu, supunem la vot proiectul de hotãrâre. Se voteazä In 
unanimitate, 
Proiectul numärul 9: Proiect de hotänâre privind contracte de concesiuni si 
Inchinieri terenuni. Domnul Cosmin Chiniac a prezentat proiectul In cadrul 
comisiilor de specialitate. Supun la vot proiectul de hotärâre. Se voteazä in 
unanimitate. 
Project de hotArâre numärul 10: Project de hotãrâre privind acordarea dreptului 
de uz si senvitute pentru o suprafaa de teren din domeniul public cãtre SC DEL 
GAZ GRID SA pentru lucranea: Modemizare LES 20 kV Comàneti - 
Carbonifera 2 ieire static judetul Bacäu. 
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Domnul Cosmin Chiriac a prezentat proiectul in cadrul comisiiior. DacA mai 
sunt alte discutii? Dacä nu, supun la vot acest proiect. Se voteazä in 
unanimitate. 
Proiectul numãrul 11: Project de hotárâre privind aprobarea Programului de 
actiune comunitarä pentru prevenirea si combaterea risculuj de sãràcie si 
exciuziune socialä pentru anul 2025. Proiectul a fost prezentat In cadrul 
comisiilor de specialitate, dacä mai sunt alte discutii? 
DL Consilier Cjubotaru Neculai: Dacä este dna Munteanu? 
Dna secretar general Danjela Chirilä: Da, este. 
DI. Consilier Cjubotaru Neculai: Dacä, eu au fa-cut propunerea atuncj cä trebuie 
sa fie retras, Intr-adevär e completat cu multe date, v-as sugera, fa-rd nicio 
supàrare, eu am cerut despre Habitat nite date si am väzut cä Habitat-ult are 
nite proiecte. Dar sä continuati cu Habitat-ui pentru cà am väzut rapoartele care 
au fost trimise UAT-ului. 
Pentru cã unul din indicatorii dumneavoasträ, adicä nu ai dumneavoasträ, unul 
din indicatorii din program este numärul de locuinte reparate. Da? Ori am 
väzut cà Intr-adevär, Habitat are foarte multe activitäti, dar la momentul din 
2025, si-a propus, da, anul trecut, de exemplu, intretinerea locuinteior a 12 
famiiii din orau1 Comàneti. Eu cred cä ar fi bine pentru dumneavoasträ sá 
faceti un protocol dacä flu aveti,  cu ei, pentru cä väd cä pentru anul ästa, pentru 
2025, In Comãneti se propune doar crearea unui post de voluntari In oraui 
Comàneti, in vederea dezvoltãrii voluntariatului local prifl implicarea activä a 
tinenilor In viata comunitatii si In rezoivarea problemelor comunitätii.Corect. 
Deci trebuie atrai tineri, dar, dumneavoasträ trebuie sà spunei unde. Sper cä 
am fost Inteles,  nu? Nu Va suparati! Nu, flu, nu, adicà In ideea de a... 
D1.preedinte de sedintd Dane Irinel: Da, supun la vot proiectul de hotãrâre. 
Se voteazä In unanimitate. 
Proiectul numärui 12: Project de hotàrâre privind aprobarea cheituieiiior de 
Intretinere si functionare  a Centruiui de Agrement Trotu-Ionut Iftimoaie 
pentru anul 2025. Proiectul a fost prezentat in cadrul comisiilor de specialitate. 
Dacã mai sunt alte discutii... 
DI. Consilier Ciubotaru Neculai: Eu ar vrea sä subliniez o singurà chestie. 
Acest centru este institutia noasträ de cuiturä. Eu am cerut si aici nite precizäni. 
Nu trebuie sã cerem sä facA venituri mai mult decât sunt cheltuieiile, pentru cä 
aa ceva nu se poate, ca la bibliotecä, ca la spitai si aa mai depante. In schimb 
sunt o serie de activitati acolo, care sunt, care ar trebui rentabilizate in favoarea 
bugetuiui. Cine administreazä treaba asta stie ce trebuie fa-cut! 
D1.preedinte de sedintd Dane Irinel: Supun la vot proiectul de hotàrâre. 
Dna Lucica Ilie cum votati, n-ati  ridicat mâna deloc. 
Dna consilier Ilie Lucica: Da, da, scuzati,  ma abtin! 
Se voteazä astfel: voturi pentru - 18, Impotrivä - 0, abtineri - 1 (Ilie Lucica) 
D1.preedinte de sedintd Dane Irinel: Proiectul numärui 13 :Project de hotärâre 
privind aprobarea cheituielor de Intretinere si functionare  a Centruiui de Resurse 
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i Instituire ProfesionalA Centrul 5 pentru anul 2025. A fost prezentat In cadrul 
comisiilor, dacä mai sunt aite discutii. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Eu aceeai chestie vreau sA subliniez, cà si 
Centrul 5 are o sumedenie de activitáti sociale, dar sunt si o serie de activitati, 
deci, eu as fi de pärere, ca propunere, deci dacà o societate, o fundatie sau o 
asociatie desfoarã o activitate ffirä bani acolo, sa-i scutim si noi de plata 
chiriei si de alte cheltuieli. Dacä sunt situatii In care sunt de business, deci copiii 
plätesc , flu stiu cat, cà flu mA pronunt la treaba asta, deci nu putem sA avem 
pretenia ca acolo sA fie venituri mai mari decât cheituieli. Dar din nou spun, 
cine administreazA treaba asta, stie la ce fac eu refenire. 
Dl. Primar: Die preedinite, dacA-mi permitei, aceste centre, Centrul de Tineret, 
Centrul de 5, aa, si care mai sunt pe aici, sA stiti cA au fostt fficute in cadrul 
programuiui PID-ul, prin care aveam ob1igaia, ca pe iânga infrastructura 
orau1ui pe care am realizat-o la vremea aceea, strAzi, trotuare, iluminat public, 
toate acestea, sA facem, sa reaiizAm in cadrul proiectului si o componentA 
socialA. AceastA componentA socialA a cuprins, din cadrul orau1ui nostru, acest 
proiect privind Centrul 5, In care este un centru de reconversie profesionalA si in 
care am fost angajai sA avem si crearea de iocuri de muncA. E vorba de Centrul 
de Tineret, care la fei a fost creat tot pentru a aduce plus vaioare activitAtilor 
din oraul ComAneti, dar acolo sunt si activitAtii de, stiu eu, nu stiu, am avut 
un centru de informaticA, calculatoare, bibliotecA, consiliere, aa, ei, farA aceste 
centre, dacA nu le aveam In proiect, flu câtigam proiectul pe asfaltAri si pe 
reabilitarea infrastructurii oraului ComAneti. De aceea unii zic cA - au fficut 
centrul Ala, dar cheltuie - pAi cheltuim, pentru cA ne-am luat nite angajamente 
cAtre Uniunea EuropeanA, cA noi vom face aceste iucruri. DacA nu ne luam 
aceste angajamente, nu ne dAdeau bani si atunci pierdeam tot proiectui. 

Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Domnule Primar, sunt unele entitAti acolo care 
au un business pentru care incaseazA bani. Si adicA sA ne gandim la faptul de a 
analiza cat plAtesc chine vis-a-vis de cat beneficiazA. Doar asta am vrut sA spun, 
cA sunt in afarA de... 
DI. Primar: PAi nu avem ce sA analizäm. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: De ce? 
Di. Primar: Pentru cä Consiliul Local a aprobat inchirierea respectivelor 
societAtii. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: PAi noi, Consiliul Local, sA ne... 
Dl. Primar: PAi sunt aprobate, au contract de inchiriere. 
Di. Consilier Ciubotaru Neculai: Am vAzut, le-am vAzut. Da. 
Dl. Primar: Atâta timp cat ei au contract de Inchiriene, acum nu te poti  duce si 
spui, nu ne mai convine contractul de inchiriene pe care eu 1-am aprobat, eu 
Consiliul Local 1-am aprobat si de maine iei afanA. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Este clan, eu flu am zis sA-i dAm afanA.. 
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DI primar: Mai mult decât atât. Datorità problemelor pe care le-am avut când 
noi privim reabilitarea scolilor,reabilitarea gradiniei Dumbrava Minunatä. Am 
fost nevoiti  sä ii scoatem afarã pe o perioadà temporará In care noi sA putem 
functiona. Pentru cä noi am scos... Acolo am functionat  cu  toti  elevii de la 
coala Liviu Reabreanu, acum functionäm  cu copiii de la Dumbrava Minunatä. 

Noi ne desfàuräm activitätile datoritä acestui centru pe care le-am putut sä le 
mutäm de Colo cob. 
DI. Consilier Ciubotaru Necuiai: Azi am vorbit cu doamna director de la Liviu 
Rebreanu. Am zis pentru cei care au business-un acolo. Nu-i vorba de copiii de 
la Dumbrava Minunatä, deci cei care mncaseazä bani. Spre exemplu, ca sä vä 
spun direct, scoala asta post-licealã, dacà ar face in beneficiul comàneteniIor cu 
titlul gratuit, da, putem sa Iuäm o decizie sä nu pläteascä nimic. Adicä la 
prelungirea contractului sä se analizeze, eu am vrut sá subliniez, la prelungirea 
contractelor de inchiriere, cä Ic au si ei, tinându-se cont cä beneficiazA de toate 
facilitätiie, de curätenie, càldurä si aa mai departe, asta este ideea mea, flu sà nu 
be dam. 
Dl.preedinte de sedintd Dane Irinel: Da. Supun la vot proiectul de hotärâre. 
Se voteazä astfei: Voturi pentru - 18, impotrivä - 0, abineri - 1 ( dna Ilie 
Lucica) 
Proiect numärul 14 pe ordinea de zi: Proiectul de hotärâre Impotrivând aprobare 
cheltuielor de Intretinere si functionare  pentru Centrul de Informare Turisticä 
Comäneti pentru anul 2025. Proiectul a fost prezentat In cadrul comisiibor. 
Domnul Stefan! 

Di. Consilier Constantin Stefan: Eu am o curiozitate. Anul trecut si acum 2 ani, 
realizarea de editare a materiabebor de promovare. Anul trecut Si acum 2 ani au 
fost prevazuti 87.000 lei. 

Dl. Primar: Au fost cheltuiti sau nu au fost cheltuiti? 
Dl. Consilier Constantin Stefan: Putem sä stim si noi dacä n-au fost cheltui, sau 
cam cat au fost cheltuiti, pentru cà anul acesta sunt numai 6.000 lei, adicà 
diferenta mi se pare . . .Ce a scäzut in activitatea centrului de anul trecut s-au 
prevãzut 87.000 lei , acum 2 ani 87.000 lei si acum 6.000 lei. 
Dra Director economic Daniela Gherber: N-au fost cheltuiti die consilier.. 
Di. Primar: In cadrul proiectului am avut ob1igaia sä facem nite materiale prin 
care, pe perioada respectivä, noi trebuia sA ne respectãm contractul. 
Dacä nu fficeam materiale de promovare, atunci noi pierdeam proiectul. Trebuia 
sa dam bani mnapoi pe tot proiectul. 
DI. Consilier Constantin Stefan: Ce materiale de promovare? 
Dl. Primar: Materiale de promovare, materiale de promovare a oraubui. 
Dl.preedinte deedinta Dane Irinei:Di. Ciubotaru! 
Dl. Consilier Ciubotaru Necubai: Da, eu am discutat In comisii In special cu dna 
Lupu Cristina, am spus nite chestii acolo, iar nu sunt cu räutate, dar eu personal 

25 



vä spun ce am constatat acolo.Deci, eu care vä spun cä am timp mai mult decât 
majoritatea dintre dumneavoasträ, ma plimb prin ora, eu flu am gäsit decât 
Inchis acolo. 
Dl. Primar: Dar are intrare si prin spate. 
Dl consilier Sarca Valentin: Trebuie deschis pentru turiti in primul rand,. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Nu. Eu am fost acolo, acum vreo doi ani am 
gäsit deschis acolo pentru Ca eu chiar am cerut nite pliante. Am avut o Intâlnire 
cu colegii si am vrut sã väd nite locuri de cazare. Dar urmariti oricare dintre 
dumneavoasträ , deci acum este aceeai chestie. E aceeai hârtie pe geam de 
acum doi ani pe care scrie Ca este plecata la Ufi eveniment, 
Dl. Consilier Sarca Valentin: Este un eveniment de 2 ani 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai:Deci este aceeai hârtie. Sà vä spun aitceva. 
TO cei de aici intrati pe site-ui pe care Ii gestioneazä probabil, doamna de 
acolo, sä vedeti câte informatii eronate sunt. Intrati  azi. 
Azi. Când vorbim. Päi dacà faci.Sigur. Oricine sà se uite. Päi dacä flu stai acolo 
i eti in online, mácar.Deci sunt date care nu sunt actualizate de nu stiu, de 

multi ani. Oricine se poate acum, se poate uita acolo. 
Dna secretar general Daniela Chirilà: Da, ne-am notat. 
Dl. Consilier Constantin Stefan: Deci cei 87.000 lei de anul trecut si de acum 2 

ani n-au fost cheltuiti, dar cam cat au fost cheltuiti? 
Dra director Gherber Daniela: Anul trecut, avem in fatà  toate cheltuielile 
materiale de la Centrul de Turism , au fost 12.930 lei si noi am preväzut mai 
mutt, pentru cà aa au fost soticitàriie, dar plätile au fost 12.930 lei. 
Dl. Consilier Constantin Stefan: 12.000 de lei? 12.000 de lei? Si noi prevedeam, 
anul trecut, vreo douA mitiarde, aproape. 

200.000 de lei. Anul ästa prevedem 100.000 de lei, dar stim cä chettuim numai 
vreo 12.000, dar nu Va gandii sà-i puneti  In altä parte ???? Deci sà Ineleg! 
Dra director Gherber Daniela: Unde Va uitati, acolo, este si Centrul de 
Agrement, In jurul acelor 100.000 lei. 
Dl. Consilier Constantin Stefan: Da, dna, eu ma uit la Centrul de intormare 
turi sticä 
Dna Gabi Turiuianu: Dar unde cititi dvoasträ, acolo, dacä imi permiteti? 
Dl consilier Olteanu: punctul 14. 
Dl. Consilier Constantin Stefan: Nu la buget, eu ma refer la proiect - Centru de 
Turism. 
Dl. Primar: Conform contractuiui prin care noi am câtigat proiectul, avem 
obiigaia sä prindem aceste sume. 
Dl. Consilier Constantin Stefan: Si valoarea unde o aveti  In contract? 
Dl. Primar: Nu stiu cat orl mai trebuie valoare, dar aveam nite.,. 
Dl. Consilier Constantin Stefan: Dacà anul trecut au fost 87.000, acum 2 ani au 
fost 87.000. S-a terminat dacã acum e 6.000, nu? SA Ineleg. Ma lamuresc putin. 

26 



Dl. Primar: Adicä sa facem tot posibilul sä cheltuim acetia 6.000, am inteles, 
nu? 
Dl. Consilier Constantin Stefan: Nu, da. 
Dna secretar general Daniela Chirilä: Dl. Consilier, cititi din buget? 
Dl. Consilier Constantin Stefan: Nu, domanä, citesc punctul 14 de pe ordinea de 
zi! Aici vreau sa ma lamuresc. 
Dna secretar general Daniela Chirilä: A, din proiectul de pe ordinea de zi. Am 
inteles! 
Dl. Consilier Constantin Stefan: eu nu am discutat de salarii. Eu am spus foarte 
clar, realizarea materialelor de promovare. Anul trecut si acum 2 ani au fost 
87.000 lei si v-am intrebat dacá cei 87.000 lei au fost cheltuiti, dacä nu, cam cat 
au fost cheltuiti. Ca s-au blocat 2 miliarde de lei, 87.000 lei hai sa zicem, 
Dl. Primar: Credeti  cã s-au blocat? 
Dl. Consilier Constantin Stefan: Päi haideti sä ne lämurim! 
Dl. Primar: Päi am fost nevoiti ca sà-i mutäm In alte capitole, pentru cà am avut 
nevoie de cheltuieli pe proiecte. 
Dl. Consilier Constantin Stefan: De ce ma intereseazà pe mine, de exemplu din 
86.000 faceati  un stâip, doi. Ce ziciti, aa, nu? Si aveati banii acolo la punctul 2 
la lista de investitii.. 
Dl. Primar: Da, dar trebuie sA prevedem banii. Ca in cazul in care vine cineva si 
ne controleazä dacä noi ne-am tinut angajamentul, noi trebuie sä spunem cã da, 
am avut.Am avut in plan. 
Di. Consilier Constantin Stefan: Dar de la 87.000 la 6.000.. sunt 800 milioane 
pe pliante, cc pliante, ar fi trebuit sä fie pun tot oraui. 
Dl. Preedinte de sedintd Dane Irinel: Dl. Sarca! 
Dl. Consilier sarca Valentin: Care a fost procedura? Sau cum a ajuns primaria in 
sia acelui spaiu de la punctul de informatii turistice al acelui apartament? 
Primar: Sunteti foarte curios, nu? 
Dl. Consilier Sarca Valentin: Da 
Dl. Primar: Päi spaii1e alea au fost date de catre fostul primar Miron Dorinel 
unor persoane fizice. Unul din spaii a fost a lui Rechinu de la piaä si celälalt 
spaiu a fost destinat pentru finul domnului Dorinel, actualul deputat Budaca 
Vasiie.Care a fost luat pe numele unuia Mitrofan. 5tiu lucrul acesta pentru ca a 
venit domnul Budaca la mine si rn-a rugat sà ii las acolo, ca-i a lui. Atunci, 
pentru cà noi avearn nevoie de acele spaii si nu au fost date in mod legal, i-am 
actionat in judecata si i-am scos afara, din spaii. Drept pentru care am fficut 
acest centru de informare turisticã care este In beneficiul cornunitatii. 
Dl. Consilier Sarca Valentin: Dar acolo flu afost Banca Agricolä, de mult? 
Dl. Primar: Pai nu, când a piecat Banca Agricola, a predat acele spatii. 
Sunt douã apartarnente. Le-a predat. Primarul de atunci le-a predat si el mai 
departe. Noi le-am preluat prin hotãrâre judecätoreascä. 
Di. Consilier Ciubotaru Necuiai: VA rog dati-mi  voie, die prirnar, supun atentiei 
sa-1 punei pe dl arhitect al orauiui cä este acolo un indicator de stationare 
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interzisä, inclusiv pe asfalt pentru Centrul de turism, pai, dacä nu-i nimeni 
niciodatä acolo flu a mai blocati douà locuri de parcare. Eu altundeva flu am 
väzut In ora. Eu n-am väzut indicatoare si rezerväri, dacä acolo nimeni flu vine 
niciodatA. 
Dl. Primar: Deci, este angajament fàcut prin contract in care vine in control si 
ne verificã. Ai rezervate douä locuri? Dar stiti cä in afarä de astea mai avem 
incA o rezervare? Pentru un autocar. Noi... In ora. Noi le-am spus cA avem, 
uite, in altA parte, dar noi avem obligaia sA avem douA locuri rezervate si un 
spaiu de parcare pentru autocar. Asta este angajamentul pe care 1-am luat in 
momentul in care am privit finantarea. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: PAi InseamnA cA eu dacA vreau sA merg la 
centru de turism gAsesc locuri libere 
Dl, Primar: PAi dar spunea cA este rezervat pentru centrul de turism. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: AdicA flu pentru cei care se duc In centrul de 
turism. 
Dl. Primar: Nu, pentru cel care se duce in centrul de turism. Spre exemplu 
dumneavoasträ stiind cä e inchis flu vA duceti. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Dar aa este, sA stiti. Aa este. 
Dl preedinte de sedintd Dane Irinel: Supunem la vot proiectul de hotärâre. Se 
voteazA astfel: Voturi pentru - 12, impotnivA - 7( Olteanu Dorel. Constantin 
Stefan, Enache Codrut Nicolae, Ardeleanu Tomita, Sarca Valentin,Ilie Lucica, 
Negrea Anca Elena) ab;ineri - 0 
Dl preedinte de sedintd Dane Irinel: 15. Proiect de hotArâre privind aprobarea 
cheltuielor de intretinere si functionare  Centrul de Tineret ComAreti, anul 2025. 
Matenialul a fost prezentat in cadrul comisilor, dacA mai sunt alte discutii. DacA 
flu supunem la vot proiectul de hotArâre. Se voteazA In unanimitate. 
16. Proiect de hotArâre privind aprobarea cheltuielor de Intretinere si functionare 
pentru Baja Carpai, anul 2025. Proiectul a fost prezentat de cAtre doamna 
Munteanu, dacA mai sunt alte discutii. DacA nu supun la vot proiectul de 
hotArâre. 
Dl. Consilier Constantin Stefan: Am si eu o cuniozitate, telefon la Baia Carpai, 
abonament de telefon, ce reprezintA? 
Dna Munteanu Gabriela: Pentru camere video. 
Dl. Consilier Constantin Stefan: Bun. 
Dl preedinte de sedintd Dane Irinel: Supunem la vot proiectul de hotArâre. Se 
voteazA astfel: Votuni pentru - 18, impotnivA - 0, abineni - 1 (Ilie Lucica) 
Proiectul numArul 17. Project de hotArâre privind aprobarea planului anual si de 
perspectivA pentru asigurarea resurselor umane, materiale si financiare, necesare 
gestionArii situatiilor de urgenA al oraului Comuneti din anul 2025. 
Proiectul a fost prezentat in cadrul comisiilor, dacA mai sunt alte discutii. DacA 
nu, supun la vot proiectul de hotArâre. Se aprobA in unanimitate. Multumesc. 
Proiectul numArul 18. Proiect de hotArâre privind corelarea unor impozite si taxe 
locale pentru anul 2025, privind venitul minim ganantat, stabilit in confonmitate 
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cu prevederile legalle. Domnul Albu ne-a prezentat proiectul de hotärâre, dacä 
mai sunt si alte discutii. 
Dacä flu, supun la vot proiectul de hotärâre. Se aprobà In unanimitate! 
19. Project de hotärâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici si a 
devizului general pentru obiectivul de investitii, dezvoltarea reçelei inteligente 
de distributie a gazelor naturale la nivelul oraului Comäneti, judeul Bacäu, 
aprobat pentru finantare prin Programul National  de Investitii h Saligni, precum 
si a sumei reprezentând categoriile de cheltuieri frnantate  de la bugetul local 
pentru realizarea obiectivului. Doamna Aron ne-a prezentat proiectul de 
hotärâre, dacà mai sunt alte discutii. 
Dacä nu, supun la vot proiectul de hotärâre. Se aprobä In unanimitate. 
Multumesc! 
Proiectul numärul 20, proiectul de hotärâre privind accesarea Planului National 
de Redresare si Reziliença, componenta 15, Educaie, Programul National 
pentru Reducerea abandonului scolar. Proiectul a fost prezentat in cadrul 
comisiilor, dacä mai sunt si alte discutii. 
Dacä flu supun la vot proiectul de hotArâre! Se aprobà In unanimitate. 
Proiectul numärul 21: Project de hotärâre privind accesarea Programului 
Regional Nord-Est 2021-2027, infrastructuri verzi, apel PR/NE! 2024/3/RSO 
2.7/1, Spatii  verzi Orae. Proiectul a fost prezentat in cadrul comisiilor, dacà 
mai sunt alte discutii. Dacä flu, supun la vot proiectul de hotärâre. Se aprobä in 
unanimitate. 
22. Proiect de hotàrâre privind respingerea plângerii prealabile, inregistratä la 
Institutia Prefectului Judetului Bacäu cu numärul 2534 din 05.03.2025.Proiectul 
a fost prezentat in cadrul comisiilor, dacä mai sunt alte discutii. Supun la vot 
proiectul de hotàrâre. Se voteazA astfel: Voturi pentru - 11, Impotrivä - 1 (Ilie 
Lucica), Ab;ineri - 7(Olteanu Dorel, Constantin Stefan, Enache Codrut Nicolae, 
Ardeleanu Tomita, Sarca Valentin,Ciubotaru Neculai , Negrea Anca Elena). 
Punctul 24.1: Aprobarea procesului verbal din sedintd din 21.03.2025, supun la 
vot cu completarea adusä de domnul Sarca. Se aprobä In unanimitate. 
24.2. Project de hotäräre privind modificarea si completarea HCL numãrul 10 
din 21. 03.2025, privind aprobarea strategiei de dezvoltare localä a oraului 
Comàneti 2021-2027. Doamna Lupu Cristina ne-a prezentat modificArile aduse 
la strategie, dacà mai sunt alte discutii? 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Deci, eu vreau sã vä spun, sä faceti abstractie 
de cele douA minute, vreau sä vä spun un punct de vedere, a unuia care a lucrat 
peste 25 de ani - ma adresez dvs dna Secretar - greii- eu nu-1 votez , dar nici 
dvs, greim toti  dacA votäm aceastä strategie si vA spun s,i de Ce. Säptàmâna 
trecutä s-a votat strategia asta si a fost trimisä pe data de 24 la Centrul N-E in 
forma in care a trecut. 
Säptämâna asta este modificatä si se trimite la aceeai entitate, care aproba 
programele in altä formã. Dcci, in cuprinsul strategiei, deci prima data eu v-am 
expus, am fost toti  mai tensionati,  dar và rog sä ascultati ce spun, cä am 



argumente. In cuprinsul strategiei, la sfârit, dacä vreti,  va citesc cã n-am luat 
decât douá pagini, scrie negru pe alb, cel care a luat 34 de mii de euro si càruia 
Ii aparine dreptul de autor pentru strategie. 
Deci, doamna Cristina, ffirã nicio supãrare, a intervenit si la sau cine a fàcut, 
inclusiv la analiza SWOT, acolo, In baza cAreia se fac o sumedenie de chestii. 
Dcci, strategia asta trebuia aprobatä atunci., flu a fost aprobatá atunci, o 
aprobäm acum, In forma fcutä de cätre eel care a conceput-o si a luat datele de 
ici Si cob. 
Apoi, când s-a numit sau nu s-a numit un compartiment, cum scrie acolo, ca sä 
monitorizeze, asta monitorizeazä la proiecte, monitorizeazä, cum ati  spus 
dumneavoasträ ,primarul, da, foarte bine. Dar trebuie anexa aia care ati  facut-o 
dumneavoasträ, macar dati-i  numele de evaluare. Pentru cä dumneavoasträ ati 
modificat strategia. Ceea ce flu-i corect. Eu va propun juridic solutia. Pentru cä 
flu este normal la aceeai entitate sä trimiti douä feluri de... Astea cu erorile 
domnilor... s-au comis erori. Strategia e strategie. Dacä Ala a greit,e treaba lui. 
Strategia trebuie aprobatä in forma in care societatea respectivä a Intocmit-o, sa- 

asume erorile, si un alt document care sä se refere la evaluarea strategiei la zi, 
astäzi, când vorbim, sau ieri, sau maine, cä pâna pe 14 aprilie trebuie trimisä 
,daca retin eu bine, nu, pâna pe 14 aprilie e tremenul, nu? 
Dna Lupu Cristina: 11 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Nu. La proiectul acesta pe care 11 cere, pânà pe 
14 aprilie trebuie trimis. 
Dna Lupu Cristina: 11, parcä. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: 11. Oricum mai este timp, aa cä eu vä propun 
dumneavoasträ, de bunä credinta, retragei-l. Sä-1 retragei de pe ordinea de zi. 
Ne Intâlnim Intr-o zi i-1 votäm. Cum vä spun eu. i spunei-mi, dumneavoasträ, 
cã n-am dreptate. Nu se poate ace1ai, trimiteti la aceeai entitate. Douä forme 
diferite. 
Dna secretar general Daniela Chirilä: Modificãm HCL-ul 10, prin care am 
aprobat strategia. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Da. Sper cA ati retinut ce zic. 
Dna secretar general Daniela Chirilã: Eu am inteles.  Am fost foarte atentä. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Päi aa trebuie. 
Dna secretar general Daniela Chirilä: BineInteles cä da, ipotetic vorbind, dacà 
dumneavoasträ votati modificarea HCL-ului.... 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Stati un pie, dar nu putem interveni noi In 
stategie? 
Dna secretar general Daniela Chirila:Colega mea, Cristina, cea care a ridicat si 
mãna, probabil vrea sä ne spunà cä avem acordul scris al celui care a Intocmit. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Doamna, Cristina Lupu din punct de vedere al 
proiectelor, da, tot respectul, dar aici se comite o greea1ä. 
Dl. Primar: Care e greea1a? 
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Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Asta e greeala. Sunt douà forme diferite. Deci 
strategia aia este strategia dreptului de autor , e fficutä, scrie In contract cA flu 

putem interveni. Nu putem interveni. Am gäsit si am citit data trecutã. Solutia 
juridicä corectä, asta este. Sà votäm strategia in forma in care... 
Dna secretar general Daniela Chirilà: Cum s-a votat, cä s-a votat. Strategia s-a 
votat in edinta... 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Atnuci de ce nu o trimiteti pe aia? 
Dna secretar general Daniela Chirilã: Päi, ea a Lost trimisä, desigur, enitatii care 
i-a folosit, venim cu modificarea de astäzi tot prin HCL. In spate ca anexä are 
strategia cu modificàrile. Noi va spunem cum am gândit-o. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Nu Inelegei, eu nu vreau sà vä incurc. 
Pricepei, nu putem noi interveni sau dumneavoasträ, cä n-am intervenit eu. 
Evaluare la strategie, cã aa spune strategia. Nu o luati  greit, cä o luãm greit. 
Eu cred cä nu se uitä nimeni cä nu sunt 70% sau 40% care trebuie. 
Dna secretar general Daniela Chirilä: Nu stiu dacä colega mea v-a prezentat la 
comisie acordul celui care a intocmit strategia. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: N-am vãzut asemenea chestie, flu am vAzut 
asemenea chestie. 
Dna secretar general Daniela Chirilã: Ii are! In sensul in care permite. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: este un punct de vedere. 
Dl. Primar: Deci, as vrea si eu sä iau cuvântul, dacä permitei. Eu nu cred cá 
domnul consilier nu are bune intentii, dar ar avea si mai bune intentii si 
extraordinar de bune intentii dacà incA de la sedinta trecutA, când a Inceput sA ne 
tragA pe toti  de urechi pentru cA erau nite erori acolo, cA nu stiu câte zeci de mu 
de turiti, cA nu stiu ce racorduri... Deci puteati  atunci sA veniti cu amendamente 
cum ati  venit astAzi la sedintd si sA spuneti:  eu votez dacA se modificA lucrul 
Asta, pentru cä nu bate cu realitatea si mi se pare cA este o eroare strecuratA aici, 
nu stiu de unde, cA dacA nu se trecea lucrul Asta era ok si yin In completare si eu 
ca sA mai notAm aia, aia, aia.... Deci puteai sa venii cu aceste argumente si flu 

era nimeni Impotrivä ... i toatA lumea era de acord sA votAm aceastA strategie. 
Si poate atunci o votam in unanimitate, dar dumneavoastrA ati  venit doar sA ne 
tragei de urechi, uite ce faceti,  uite ce greealA, uite ca.,. Acum când venim IncA 
o data sA o reglAm, pentru ca-  eu am venit cu aceastA initiativa si eu am cerut ca 
sA o actualizAm, pentru cA nu este corect sA avem lucrul acesta dacä nici acum 
nu 0 votAm.... 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Forma care o are, eu asta v-am spus, 
dumneavoastrA, forma care este, deci sunt douA din punctul meu de vedere, ori o 
trimiteti, cine o trimite, dumneavoastrA pe aia care e aprobatA, ori ne mai 
Intâlnim o datA si votAm in unanimitate strategia cu conditia ca, completArile pe 
care le-ati  fàcut - se cheamA evaluare dupA cum scrie In strategie, cä aa scrie cA 
se face o evaluare. la uite, direct aici rn-am uitat ,,va fi elaborat periodic raport 
de monitorizare, un raport de monitorizare In care doamna Cristina ia de acolo 
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i spune s-a fficut aia, aia, aia si votàm strategia care aparine dreptului de 
autor si raportul de monitorizare. 
Dl consilier Constantin Stefan: Practic ce avizãm ... ? 
Dl. Primar: Practic, In actuala formä, flu s-a avut In vedere decât Indreptarea 
acelor erori. Atât. Nu s-a modificat sä se completeze. Probabil cä pâna când se 
terminä perioada, pânä In 2027, vor mai fi si va mai fi nevoje de evaluäri si de 
modificàrile strategiei. Si aveti  ocazia ca pana atunci, la viitoarea punere pe 
ordinea de zi, din nou a evaluãrii strategiei, sä veniti  cu imbunãtãtire. 
Spre exemplu, veniti  cu Imbunätätire In strategie sä-i scoatem apa din beci 
domnului Oteanu. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Deci, eu nu, eu sunt responsabil când vA spun. 
Deci, dacã cifleva pune in plic cele douA strategii, mai ales cA ele ajung la 
aceeai entitate, ele ajung la aceeai entitate,forma.., 
Dna Lupu Cristina: Domnul Ciubotaru, dacà Imi permitei, eu am inteles 
perfect ceea ce ati  As dumneavoasträ, dati-mi  voi sa va explic. Când am avut 
edinta de consiliu local data trecutà, am aprobat exact ce era atunci si când s-.a 

trimis la finantator se trimite doar un extras, flu se trimite toatä strategia.In 
momentul când dumneavoasträ ne-ati  atras atentia cä avem erori materiale, 
imediat am transmis la cei care ne-au conceput-o si ne-au fa-cut aceastä strategie, 
ei si-au asumat si au modificat-o, ne-au traflsmis Inapoi si atunci ne-am permis, 
marti, sà transmitem la dumneavoasträ si sã fie supusä din nou. 

Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Dacä mi-ati fi arãtat un asemenea document... 
Dna Lupu Cristina: Le avem la noi, dar nu ne-am gândit cä ajufigem in partea 
cealaltà. Dar avem, pentru cA ne-am luat toate mäsurile in momentul când ne-ati 
atras atentia cä am greit si cã am fficut nite omisiuni. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Dar nu, eu v-am supus atentiei... 
Lupu Cristina: Da, da, da. Deci imediat noi am fa-cut demersurile necesare ca sà 
flu cumva sà ne complicam si sä nu avem... 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Deci, dacä dvoastrã aveti  acceptul, dar si aa 
de ce ati  dat denumirea, de ce flu ati  dat raport de evaluare? $i treceati  toate 
proiectele si gata. 
Dl. Consilier Enache Codrut: 0 singurä observatie, o propoziie. Existä o mare 
problemà, cä dei s-au remarcat aceste erori materiale, cum zice Cristina s-a 
votat in forma respectivà? Si produce efecte? Nu conteazà cà a fost in 
majoritate, cä e unanimitate, cä nu se cere unanimitate pe aceastä strategie. 
Dl. Preedinte de sedintA Dane Irinel:Doamna secretarà. 
Dna secretar general Daniela Chirilà: Eu as vrea sà precizez cä atunci am votat 
strategia aa cum v-a fost prezentatä dumneavoastrà pe mail, da? Acum venim 
cu un proiect de hotärâre privind modificarea si completarea HCL-ului numArul 
10 prin care dumneavoastrà ati  aprobat atunci strategia in forma aia unde, intr-
adevàr, existau nite erori, jar acum venim cu o hotärâre de Consiliul Local prin 
care modificäm si completäm hotãrârea de Consiliul Local 10 din 21.03.2025. 
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Nu venim practic Cu o nouã strategie, anexa pe care v-am pus-o la proiectul de 
hotärâre, v-am pus ce era trecut In HCL nurnàrul 10 plus modificarea erorilor. 
Si In spate, v-am pus strategia In Intregime. Existä acordul proprietarului, a 
autorului strategiei de a face, de a Indrepta aceste erori. Ca practic nu am 
modificat esential  strategia de data trecutà ci doar am modificat si completat 
HCL-ul prin indreptarea unor erori. Deci, acurn, dumneavoastrà flu aprobai o 
nouä strategie, aprobai modificarea si completarea HCL-ului prin care ati 
aprobat strategia. 
Dl. Consilier Constantin 5tefan: Päi nu, practic strategia se modificã, date din 
strategie. 
Dl. Primar: Dar ce se modifica? Ce se modifica aa de substantial incât sã ne 
facern, sä fim asa  de igrijorai? Se schirnbã subiectul, esenta?  Ce se schirnbà? 
Dna secretar general Daniela Chirilä: In proiectul de hotArâre scrie modificarea 
5i completarea acelei hotärâri unde dumneavoastrã ati  aprobat strategia. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Ne dati un mail cu acceptul celuilalt care a 
Intocmit? 
Dna secretar general Daniela Chirilä: Da, sigur, este la colega mea. 
DI. Consilier Constantin 5tefan: Eu vreau sA ma lämuresc cu o altä problemä. 
Deci eu ineleg aa, este strategia 2021-2027. Asta inseamnä cä trebuie sä fie 
fàcutä inainte, in 2021 .Strategia a fost facutã In 2022 5i supusà la vot In 2025, 
când rnai sunt 2 ani. 
Dna secretar general Daniela Chirilä: Este discutia de data trecutä. 
DI. Consilier Constantin 5tefan: Acum,In strategia fa.cutà In 2022, ok a fost 
pandemic, pot sa ineleg multe, imi specificã proiecte, Iistä de proiecte scrie 
acolo, In derulare, prin PNRR, nici nu era PNRR-ul atunci.Cum? Dacä se 
fficeau, se vota o strategie atuflci, intr-o formä, cu erori, greeli, n-am nicio 
problemà, la urma urmei si dupà aia se vedea, dar trebuia completata. Nici 
macar nu monitorizatà. Monitorizata inseamnã sà verifici ce s-a fficut, ce s-a 
scris, prima datA. Acum trebuia sa-i faci completare in 2025 si sA spui ca ai in 
derulare proiecte prin PNRR. Cum sA imi spui mie in 2022 cä ai proiecte prin 
PNRR? AdicA si in strategia 2021-2027. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Legat de amandoua si de buna credinta. 
Unu. Ori trimiteti strategia cum a fost votata, ca nu cere anii,. 
Dna secretar general Daniela ChirilA:Aa a fost trimisA aia. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Nu, la noul proiect, la asta de astAzi care este 
pânA pe 14, trimite-ti aceea5i formA.. 
Dna secretar general Daniela ChirilA:Päi , dar in rapontul 5i in referatul de 
specialitate v-au fost explicate - rnodificAm 5i completAm sau unde am Indreptat 
eroarea. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Nu aa. Strategia aprobata acum o saptamana, 
tnirnisA pentru grAdinia SublAloaia... 
Dna secretar general Daniela ChinilA: Am trimis-o. 
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Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Ati  trimis-o. Aceeai strategie trimiteti —o si la 
coa1ä, cä e aprobatà de càtre consiliul local. 

Dna secretar general Daniela Chirilà: Da. Ma scuzati.  Dacã un finantator ne 
solicita acum strategia, noi o trimitem, trimitem si HCL nurnãrul 10 cum a fost 
ea aprobatã atunci si asta cu modificãri pentru cä am indreptat nite erori. 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Nu vrei sä pricepei, este aceeai entitate la 
care trimiteti, trimitem douä docurnente 
Dl. Primar: Dar cine a spus cã trebuie sä trimitem varianta aceasta din nou? 
Cine v-a spus treaba asta? 
Dl. Consilier Constantin Stefan:  Päi de ce n-o lasati  aa? 
Dl. Primar: Pài dacà eu am depisat ca am nite erori acolo? Eu am depisat 
acolo.... cã acolo sunt trecute borcane si eu am pahare. 

.indescifrabil. 
Am rectificat-o si o sA spunem cà nu sunt borcane, sunt pahare. Da. 
Aa este. Asta este.......Dar flu mi-a ràspuns unul la Intrebare.. .... de cc sunt 
borcane...... 
Dl. Consilier Ciubotaru Neculai: Ori o trimiteti tot pe aia ... Nu la noul proiect 
DI. Primar. Da, o trimitem pe aia ,cä e valabilà aia., aia flu are flicio treabä. 
Nici asta fl-are nicio treabà. Dar de ce dacà eu am actualizat-o si am adus-o la 
zi? 
Dl. Consilier Enache Codruç: Acolo spune cà actualizati strategia nu cà 
modificäm. 
Dna secretar general Daniela ChirilA: Päi ea se modificä. Dacä Indreptäm o 
eroare, nu are alt continut?  Dacä In bc de 10.000 de persoane am trecut 2.000, 
nu am modificat? 
Dl. Consilier Enache Codrut: In momentul votului, In sedinta trecutä, când 
domnul Ciubotaru a prezentat problemele, ati  votat-o dei....... 
Dl. Primar: Da, dar de ce flu s-a venit atunci, dacà erai de bunA credinta?  Dacä 
erati de bunä credintä, veneati cu amendament. Domnule, aici uitati-va. 
Spuneam, da, pài da, dar n-ati  zis sà modificäm. Dc ce? 
Dl consilier Ciubotaru Neculai: Am spus cä nu este corect... 
Dna secretar general Daniela Chirilä: Domnule consilier s-au mndreptat eronile, 
care este problema? 
Dl. Primar: Stiti ce vreau sa vä spun? Uitati-va cãnd a fost aprobatà strategia 
Consiliului Judetean Bacau. Uitati-vä In documente când a fost aprobatà 
strategia Consiliului Judetean Bacäu. A fost aprobata cu un an Inainte de 
expirare. Päi da, am väzut eu cu ochii mci. Deci lucrul ästa flu-i mare filozofie. 
Cd am fost in pandemic, ca a trebuit sà suportám aia, ca a trebuit sä suportam 
aia, cä a trebuit sa suportam ailalta. Nu vreau sa ma justific nici intr-un fel 
pentru faptul ca si la vremea aia si in 2021 se pregateau documentatiile pentru 
aceste proiecte care urmau sà vinã. De aia s-a mentionat  PNRR, pentru ca 
PNRR-ul flu apare azi, de la ora 0 apare PNRR-ul ..... S-a discutat de PNRR, de 
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Preedinte de sedintd, 
Consilier local 

Dane Irinel 
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